
   

 

Karar Tarihi 

03.01.2022 

Karar No. 

    2022 

Kararın  

Konusu 

 

 

Meclis Tutanağı. 

 

 

Belediye Başkanı Murat GERENLİ, Aza Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail 

YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, Kemal PEKTAŞ, 

Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan 

AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer ERMUT, Mine DİBEK, Talat 

AYDIN, Arda ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, 

Darcan YILMAZOĞLU, Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, Ahmet Eren 

GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan 

BAYER, Tunay KANTÜRER, Metin KÜÇÜK, Zeynep GÜNDÜZ, Sedat 

DEMİR, Ömer AYDIN 

 

BELEDİYE MECLİSİNİN  2022 DÖNEMİ OCAK AYI TOPLANTISI 

BİRİNCİ BİRLEŞİM BİRİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR. 

 

Belediye Meclisi 5393 Sayılı Yasanın 20. maddesine istinaden, Ocak 2022 ayı mutad 

toplantılarının birinci birleşimi için, 03.01.2022 Pazartesi günü, saat: 18.00’de, gündemde 

yazılı konuları görüşmek üzere, Belediye Başkanı Murat GERENLİ’ nin başkanlığında, 

yukarıda adları yazılı üyelerin iştiraki ile Lüleburgaz Yıldızları Kadın Akademisi Prof. Dr. 

Türkan SAYLAN Salonunda toplandı. 

  

Toplantıya aza’ dan Aytül ÇİLOĞLU ve Leyla GÜNCER’ in mazeretlerine binaen 

iştirak etmedikleri görüldü. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İyi akşamlar arkadaşlar. Oturuma 

başlamadan önce 2022 yılının hepimiz için önce sağlık, sonra huzur, mutluluk, kentimizde 

demokrasinin, hoşgörünün, huzurun daha da yayıldığı, yaygınlaştığı, daha aydınlık günler 

göreceğimiz bir yıl olmasını ve Lüleburgaz’ın geleceği ile ilgili güzel kararlar almayı ve bunları 

hayata geçirmeyi temenni ediyorum. Herkese mutlu yıllar diliyorum.  

 

Ekseriyetimiz vardır. Oturumu açıyorum. Gündeme geçmeden önce siz gelen gündem 

maddelerine ilaveten bir gündem maddesi daha geldi. 

 

17- Zabıta Müdürlüğü’ nün 03.01.2022 tarih 155 sayılı Lüleburgaz Belediyesi İlan, 

Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliği konulu yazısının görüşülmesi 

 

 Bunun da gündeme alınmasını, müdürlüğümüzden gelen müzekkerenin gündeme 

alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Belediye Başkanı Murat GERENLİ, Aza 

Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, Kemal 

PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, 

İlhami Zafer GİRGİN, Tamer ERMUT, Mine DİBEK, Talat AYDIN, Arda ÖZKAN, Burcu 

SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Darcan YILMAZOĞLU, Ali AYDEMİR, Gökdeniz 

SEZER, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan 

BAYER, Tunay KANTÜRER,  Zeynep GÜNDÜZ, Etmeyenler? Çekimser Sedat DEMİR, 

Ömer AYDIN. Oyçokluğu ile gündeme alınmıştır.  

 

                  

T.C. 
LÜLEBURGAZ BELEDİYESİ 

MECLİS TUTANAĞI 

Belediye Meclisini 

Teşkil Eden Zevat 



Gündemimizin ikinci maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 13.12.2021 tarih 44219 sayılı 

Denetim Komisyonu 5 Üye Seçimi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun 25. Maddesinde, "İl ve İlçe Belediyeleri ile nüfusu 

10.000'in üzerindeki belediyelerde, belediye meclisi, her Ocak ayı toplantısında belediyenin bir 

önceki yıl gelir ve giderleri ile bunlara ilişkin hesap kayıt ve işlemlerinin denetimi için kendi 

üyeleri arasından gizli oyla ve üye sayısı üçten az, beşten çok olmamak üzere bir Denetim 

Komisyonu oluşturur." denilmekte olup, 2021 Mali Yılı Gelir ve Gider evraklarının 

denetlenmesi için, Denetim Komisyonuna Meclisçe 5 üye seçimi seçilmesi hususunu arz 

ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü 

 BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Evet arkadaşlar bu güne kadar Denetim 

Komisyonunu Plan ve Bütçe Komisyonu yürütüyordur. Mali hesaplarımızı onlar denetliyor 

çünkü. Bunun dışında başka bir öneriniz yoksa ben aynı arkadaşları tekrar önereceğim. Benim 

önereceğim isimler. Ayfer KÜÇÜKHAN, Mine DİBEK, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Oğuz Kaan 

KOZAR, Ömer AYDIN. Gizli oylama herkesin önünde var dimi zarflar arkadaşlar. 

 

 YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ SEDAT KIRKIL:  Evet var başkanım.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Toplam kullanılan oy yirmi sekiz. Ayfer 

KÜÇÜKHAN 27, Mine DİBEK 27, Ahmet Eren GÜRTEKİN 27, Oğuz Kaan KOZAR 27, 

Ömer AYDIN 22. Hayırlısı olsun arkadaşlar.  

Gündemimizin üçüncü maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 tarih 44064 

sayılı Meclis Tatil Ayı konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun 20. maddesi gereği, Belediye Meclisi mutad 

toplantıları dışında, 2022 yılı içerisinde, bir ay süreli toplantı tatil ayının belirlenmesi 

hususunda, Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri 

Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Evet arkadaşlar her sene Ağustos ayını 

tatil ilan ediyorduk. Eğer aksi görüş yok ise ben tekrar Ağustos ayını önereceğim. Ağustos ayını 

kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin dördüncü maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 tarih 44060 

sayılı Huzur Hakkı Ödemeleri konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun 32' nci maddesinde; "Meclis Başkan ve Üyelerine, 

Meclis ve komisyon toplantılarına katıldıkları her gün için, 39' uncu madde uyarınca, Belediye 



Başkanına ödenmekte olan aylık brüt ödeneğin, günlük tutarının üçte birini geçmemek üzere, 

Meclis tarafından belirlenecek miktarda huzur hakkı ödenir." Hükmü gereğince, 2022 yılında 

Meclis Başkan ve Üyelerine, Meclis ve komisyon toplantılarına katıldıkları her gün için, 

ödenecek huzur hakkı miktarının, Meclisçe belirlenmesini arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı 

İşleri Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 

tarih 44060 sayılı Huzur Hakkı Ödemeleri konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan ve 

Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

 

Gündemimizin beşinci maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 tarih 44062 

sayılı Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Gülcan 

Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun, 49'uncu maddesinin, 7'nci fıkrası gereğince, Belediye 

Başkan Yardımcısı olarak görevlendirilen Meclis Üyelerine, Belediye Başkanına verilen 

ödeneğin 2/3'ünü aşmamak üzere, (2022 yılı içerisinde memur maaş katsayı artışları 

uygulanmak suretiyle) ödenecek ödeneğin belirlenmesi hususunda Meclisçe karar verilmesini 

arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 

tarih 44062 sayılı Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği konulu yazısını dinlediniz. Ben bu 

konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin altıncı maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 21.12.2021 

tarih 45452 sayılı Sözleşmeli Personel konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

Belediyemiz Ruhsat ve Denetim, Fen İşleri, Mali Hizmetler, Hukuk İşleri, Basın Yayın 

ve Halkla İlişkiler ile İmar ve Şehircilik Müdürlüğünde; Mimar, Mühendis, Avukat, Ekonomist 

ve Tekniker unvanlı kadrolarda 5393 sayılı Belediye Kanununun 49. ncu maddesi gereğince 

Tam Zamanlı Sözleşmeli Personel olarak görev yapan 11 adet Sözleşmeli Personel 31.12.2021 

tarihinde sözleşmelerinin sona ereceğini dilekçeleri ile beyan ederek, 2022 yılında 

belediyemizde Tam Zamanlı Sözleşmeli Personel olarak çalışmak istediklerini belirtmişlerdir. 

Belediyemizde 2022 yılında Tam Zamanlı Sözleşmeli Personel olarak çalışma talebinde 

bulunan 2 Mimar, 5 Mühendis, 2 Tekniker, 1 Avukat ve 1 Ekonomist unvanlı kadrolara, 2022 

yılı için ödenecek aylık net ücretin belirlenmesi ayrıca; 11 Tam Zamanlı Sözleşmeli Personel 

dışında 2022 yılı içinde ihtiyaç duyulması halinde münhal bulunan 1 Mühendis, 1 Tekniker, 1 

Şehir Plancısı, 1 Veteriner Hekim, 1 Tabip, 1 Psikolog, 1 Hemşire, 1 Çocuk Gelişimcisi, 1 

Sağlık Memuru ve 1 Veteriner Sağlık Teknisyeni kadro unvanları için de ödenecek net ücretin 



belirlenmesi hususunda meclisçe karar verilmesini arz ederim. Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan 

Kaynakları ve Eğitim Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ 

nün 21.12.2021 tarih 45452 sayılı Sözleşmeli Personel konulu yazısını dinlediniz. Ben bu 

konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin yedinci maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

21.12.2021 tarih 45462 sayılı Geçici İşçi konulu yazısının görüşülmesi. Buyuru Gülcan Hanım.  

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve 

Standartlarına İlişkin Yönetmelik'in "Belediyelerde kullanılacak geçici işçi pozisyonları, 

belediyeler için belirlenen memur norm kadro standardı toplamının yüzde yirmisini geçmemek 

üzere bulunacak sayının yuvarlanması ve tam yıl esasına göre hesaplanması sonucu adam/ay 

sayısına göre meclis tarafından yıllık olarak belirlenir. Oranların hesaplanmasında sonucun tam 

sayı çıkmaması durumunda, bulunan rakam kendinden büyük en yakın tam sayıya 

yuvarlanarak, geçici iş pozisyonu sayısı tespit edilir" hükmü gereğince belediyemizde 2022 

yılında çalıştırılmak üzere geçici iş pozisyonlarının belirlenmesi hususunda Meclisçe karar 

verilmesini arz ederim. Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ 

nün 21.12.2021 tarih 45462 sayılı Geçici İşçi konulu yazısının görüşülmesi konulu yazısını 

dinlediniz. Ben bu konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiştir. 

  

Gündemimizin sekizinci maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

21.12.2021 tarih 45544 sayılı Aylık Maktu Fazla Çalışma Ücreti (İtfaiye- Zabıta)  konulu 

yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

2022 yılı için yayımlanacak olan Merkezi Yönetim Bütçe Kanununun K Cetveli 

hükümleri gereğince belediyemiz Zabıta ve İtfaiye personeline 2022 yılı için ödenecek aylık 

maktu fazla çalışma ücretinin belirlenmesi hususunda meclisçe karar verilmesini arz ederim. 

Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ 

nün 21.12.2021 tarih 45544 sayılı Aylık Maktu Fazla Çalışma Ücreti (İtfaiye- Zabıta)  konulu 

yazısının görüşülmesi konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 



 Gündemimizin dokuzuncu maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

21.12.2021 tarih 45616 sayılı Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. 

Buyurun Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

08.04.2019 Tarih ve 2019/62 meclis karar sayılı 4 derecelik Basın Yayın ve Halkla 

İlişkiler Müdürü kadrosu ile 01.03.2019 Tarih ve 2019/37 meclis karar sayılı 9 derecelik memur 

kadrolarının müktesepleri nedeniyle iptal edilerek, 1 derecelik Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 

Müdürü kadrosu ile 8 derecelik Memur kadrosunun ihdas edilmesine meclisçe karar verilmesini 

arz ederim. Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü 

 
KALDIRILMAK İSTENİLEN KADRONUN  ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN 
 

UNVAN   SINIFI   ÜNVANI  DERECESİ   ADEDİ  UNVAN   SINIFI       ÜNVANI           DERECESİ ADEDİ 

KODU                                  KODU 

  
11010   GİH     Basın Yayın ve Halkla  4           1               11010              GİH           Basın Yayın ve Halkla     1               1 
       İlişkiler Müdürü                                                           İlişkiler Müdürü 

7555   GİH    MEMUR            9        1         7555          GİH     MEMUR                 8          1 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ 

nün 21.12.2021 tarih 45616 sayılı Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi 

konulu yazısını dinlediniz. Dolu Kadro Derece Değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, 

Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan 

AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer ERMUT, Mine DİBEK, Talat AYDIN, Arda ÖZKAN, 

Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Darcan YILMAZOĞLU, Ali AYDEMİR, 

Gökdeniz SEZER, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin 

ÖZKAN, Ertan BAYER, Tunay KANTÜRER, Zeynep GÜNDÜZ,  Ömer AYDIN Etmeyenler? 

Çekimser, Sedat DEMİR, Metin KÜÇÜK Oyçokluğu ile kabul edilmiştir. 

Gündemimizin onuncu maddesi Su ve Kanalizasyon Müdürlüğü’ nün 24.12.2021 tarih 

46088 sayılı Su Ücret Tarifesi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

16.12.2021 Tarihli Resmi Gazetede yayımlanan 4920 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı 

gereğince "Belediyeler ve bağlı idareleri, 03/07/2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 

15 nci ve 18 nci maddeleri, 26/05/1981 tarihli ve 2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanununun 97 

nci maddesi,20/11/1981 tarihli ve 2560 sayılı İstanbul Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel 

Müdürlüğü Kuruluş ve Görevleri Hakkında Kanununun 6 ncı, 9 ncu ve 23 ncü maddeleri 

uyarınca, yetkili karar organlarının aldığı karar ile; hane başı aylık toplam kullanımın beşte 

birini aşmayacak şekilde bir üst sınır koymak suretiyle, insani su hakkı kapsamında ücretsiz ve 

indirimli su tarifesi belirleyebilirler. Bu suretle belirlenen tarifelerden yararlanacak 

olanlar,08/01/2002 tarihli ve 4736 sayılı kanunun 1 nci maddesinin birinci fıkrası hükmünden 

muaftır." Amir hükümlerinin Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Ersin 

KAYHAN Su ve Kanalizasyon Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Su ve Kanalizasyon Müdürlüğü’ nün 

24.12.2021 tarih 46088 sayılı Su Ücret Tarifesi  konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun 



Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

 

Gündemimizin on birinci maddesi Zabıta Müdürlüğü’ nün 24.12.2021 tarih 46153 sayılı 

Meclis (Şehiriçi toplu Taşıma Araçları Ücret Tarifesi) konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun 

Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

İlgi : Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanlığının 23.12.2021 tarih ve 

2021/124 sayılı dilekçesi. 23.12.2021 tarih ve 2021/124 sayılı dilekçe ile Belediyemize 

müracaat eden Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanlığı, Lüleburgaz Şehiriçi 

Toplu Taşıma Araçları maliyetlerindeki artışlar (Akaryakıt zamları, Sigorta ücretleri, Yedek 

parça, Yasal yükümlülükler vb.) göz önüne alınarak, İlk Durak - Son Durak (Sivil) 5.00 TL. İlk 

Durak - Son Durak (Öğrenci) 4.00 TL. olarak fiyat tarifesinin uygulanması talep edilmekte 

olup; Meclisçe uygulamaya esas kararın alınmasını arz ederim. Raif BIYIKTAŞ Zabıta Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Zabıta Müdürlüğü’ nün 24.12.2021 tarih 

46153 sayılı Meclis (Şehiriçi toplu Taşıma Araçları Ücret Tarifesi)  konulu yazısını dinlediniz. 

Ben bu konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on ikinci maddesi Zabıta Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 46271 sayılı 

Meclis (Okul Servis Araçları Ücret Tarifesi) konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

İlgi : Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanlığının 24.12.2021 tarih 

ve 125 sayılı dilekçesi. İlgi sayılı dilekçe ile Belediyemize müracaat eden Lüleburgaz Şoförler 

ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanlığı, okul servis araçları taşımacılığı yapan üyelerinin 

25.08.2021 tarih ve 31579 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğü giren Okul Servis 

Araçları Yönetmeliğinde Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelik kapsamında yeni rehber 

personel bulundurmaları gerektiğini ve akaryakıta gelen zamlardan dolayı mağdur olduklarını 

belirterek, Aylık (Sabah-Akşam) Günde 2 Servis 300,00 TL Aylık (Sabah-Öğlen-Akşam) 

Günde 4 Servis 380,00 TL Rehber Personel Bulundurulması Zorunlu Araçlarda 50,00 TL olarak 

fiyat tarifesinin güncellenmesini talep etmekte olup; Meclisçe gereğini arz ederim Raif 

BIYIKTAŞ Zabıta Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Zabıta Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46271 sayılı Meclis (Okul Servis Araçları Ücret Tarifesi) konulu yazısını dinlediniz. Ben bu 

konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on üçüncü maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46278 sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (763 Ada 580 Parsel) konulu yazısının 

görüşülmesi. Buyurun Gülcan Hanım.  

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  



 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

Belediyemiz mülkiyetinde bulunan Atatürk Mahallesi 763 Ada 580 Parsele ait 

uygulama imar plan değişikliğinin değerlendirilerek meclisçe karar verilmesini arz ederim. 

Alper DİNÇER İmar ve Şehircilik Müdürü V 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

27.12.2021 tarih 46278 sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (763 Ada 580 Parsel) konulu 

yazısını dinlediniz. Ben bu konunun İmar  Komisyonuna havalesini öneriyorum. İmar 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiştir. 

 

 Gündemimizin on dördüncü maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 

tarih 46343 sayılı İmar Plan Değişikliği (Edirne Bayırı İlave Uygulama İmar Planı- 1. Bölge) 

konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

Lüleburgaz İlçesi Batısındaki D-100 Karayolu'nun Güneyindeki "Ticaret ve Hizmet 

Alanları" İle D-100 Karayolu'nun Kuzeyi (Edirne Bayırı Mevkii) "Donatı Alanları" ve "Ticaret 

ve Hizmet Alanlarını" içeren 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama 

İmar Planı, 11/01/2017 Tarih ve 2017-15 Sayılı Meclis Kararı ile onaylanmıştır. Söz konusu 

alana ait Edirne Bayırı İlave İmar Planı 18. Madde İmar Uygulaması Hizmet Alım işi ile ilgili 

çalışmalar kapsamında; 17/10/2017 Tarih ve 2017-1799 Sayılı Encümen Kararına istinaden 1. 

bölge olarak düzenleme sınırları belirlenmiştir. 3194 sayılı İmar Kanununun 18. Maddesi 

uyarınca, bu alanı içeren parselasyon planları yüklenici harita firması tarafından tamamlanmış 

ve 10/07/2018 tarih ve 2018-921 sayılı Encümen Kararı ile onaylanarak, 24/07/2018-

22/08/2018 tarihleri arasında askıya çıkarılmıştır. Askıya çıkarılan 18. Madde düzenlemesine 

ilişkin planlara yapılan itirazlar 12/02/2019 tarih ve 2019-108 sayılı encümen kararı ile 

değerlendirilmiş olup, bu çalışmalar doğrultusunda onanan planlarda 580 ada 5 ve 6 nolu 

parselleri içeren imar planı değişikliği yapılması gerekliliği hasıl olmuştur. Bu kapsamda 

belirtilen alan ile ilgili şuyulandırma çalışmaları dikkate alınarak, 1/5000 ölçekli Nazım İmar 

Planı Değişikliği ve 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği plan müellifi tarafından 

Belediyemize sunulmuştur. Konunun Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Alper 

DİNÇER İmar ve Şehircilik Müdürü V. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

27.12.2021 tarih 46343 sayılı İmar Plan Değişikliği (Edirne Bayırı İlave Uygulama İmar Planı- 

1. Bölge) konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun İmar  Komisyonuna havalesini 

öneriyorum. İmar Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

  

Gündemimizin on beşinci maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46200 sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (640 Ada 9 ve 10 Parseller) konulu yazısının 

görüşülmesi. Buyurun Güncan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 



Belediyemiz imar ve Şehircilik müdürlüğümüzce kararı kesinleşen 646 ada 9 ve 10 nolu 

parsellerin Edirne İdare Mahkemesinin 2012/130 Esas sayılı dosyası ve Danıştay Altıncı Daire 

2013/2307 Esas 2018/2129 kararı ile onanan uygulama imar plan değişikliği istenmiştir. 

Konunun Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Alper DİNÇER İmar ve Şehircilik 

Müdürü V. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

27.12.2021 tarih 46200 sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (640 Ada 9 ve 10 Parseller) 

konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun İmar  Komisyonuna havalesini öneriyorum. İmar 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on altıncı maddesi Tesisler Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 46313 

sayılı Tesislerin İsimlendirilesi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.  

 

MECLİS KATİBİ F,KRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

Belediyemize ait İstiklal Mahallesi Özgürlük Caddesi No:115 adresinde bulunan sanat 

tesisinin isimlendirilmesi ve 08/09/2016 tarih ve 2016/85 karar no'lu Tesislerin İsimlendirilmesi 

konulu Meclis Kararının güncellenmesi hususunun meclisçe görüşülerek karara bağlanmasını 

arz ederim. Gülay ÇELMETEKİN Tesisler Müdürü V. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tesisler Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46313 sayılı Tesislerin İsimlendirilesi konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun 

İsimlendirme  Komisyonuna havalesini öneriyorum. İsimlendirme Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum . Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

 

Gündemimizin on yedinci maddesi Zabıta Müdürlüğü’ nün 03.01.2021 tarih 155 sayılı 

Lüleburgaz Belediyesi İlan, Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliği konulu yazısının 

görüşülmesi. Buyurun Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

Lüleburgaz Belediyesi İlan Reklam Tabela ve Tente Yönetmeliğinin kabul edildiği ilk 

günden bu yana sahada karşılaşılan mevcut durum, talepler ve halkın beklentileri göz önüne 

alınarak kent estetiğine de katkı sunmak adına Yönetmelikte daha önce birtakım değişiklikler 

yapılmıştır. Lüleburgaz Belediyesinde yeni Müdürlüklerin kurulması, kurulan Müdürlükler ile 

mevcut Müdürlüklerin görev, yetki ve sorumlulukları hakkında Çalışma Yönetmeliklerinin 

hazırlanması neticesinde Müdürlük Çalışma Yönetmelikleri ile İlan Reklam Tabela ve Tente 

Yönetmeliğinin uygulanması sırasında ortaya çıkan uyuşmazlıkları ortadan kaldırmak, 

kırtasiyeciliği azaltarak iş ve işlem süreçlerini hızlandırmak amacıyla Ek'te sunulan şekliyle 

Yönetmelikte değişiklikler yapılması talep edilmektedir. Konunun Meclisçe incelenerek 

uygulamaya esas kararın alınması hususunda gereğini arz ederim. Raif BIYIKTAŞ Zabıta 

Müdürü 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Zabıta Müdürlüğü’ nün 03.01.2021 tarih 

155 sayılı Lüleburgaz Belediyesi İlan, Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliği konulu yazısını 

dinlediniz. Ben bu konunun Komisyon Başkanlarından Oluşan  Komisyonuna havalesini 



öneriyorum. Komisyon Başkanlarından Oluşan Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum 

. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizdeki maddelerimiz burada sona erdi. Gündem dışı söz almak isteyen var 

mı? Buyurun Tamer Bey. 

 

AZADAN TAMER ERMUT: Sayın başkanım, Değerli meclis üyesi arkadaşlarım 

hepinize merhabalar, hepinize iyi akşamalar diliyorum. Lüleburgaz2 da bir sel felaketi yaşandı. 

Öncelikle bu felaketi yaşayan vatandaşlarımıza, felaket zedelerimize çok geçmiş olsun 

dileklerimi iletiyorum. Rabbim inşallah böyle bir felaketi,  böyle bir acıyı bir kez daha 

şehrimize, felaketzedemize yaşatmasın. Bu aşamada; öncelikle ilimizin en büyük mülki amiri 

olan Valimize, Kaymakamımıza ve çeşitli kurumlarımız, özellikle İl Sağlık Müdürlüğümüz 

çerçevesinde sağlık çalışanlarımıza, UMKE ve AFAD gibi ekiplerimize, Çevre ve Şehircilik İl 

Müdürlüğümüze, Orman İl Müdürlüğümüze teşekkürlerimizi sunarız. Hepsi kapsamlı bir 

şekilde olayın içerisine kanalıze oldular be seferber oldular. Dolayısıyla onların hakkı yenemez. 

Ama unutmayalım ki Lüleburgaz Belediyesi de bir devlet kurumudur. Lüleburgaz Belediyesi 

olayın ilk anında, ilk aşamasından itibaren bölgeden gelen bir takım sıkıntılara istinaden, anında 

olay bölgesine intikal etmiş, kaldı ki yüz kişiyi aşan ekibi ve ekipman kadrosuyla ve bu işin en 

başında, en önünde hareket etmiş bir kurumdur. Belediye başkanı ve belediye meclis üyeleri 

siyasi olarak seçilmiş olabilir ancak bu kurumun bir devlet kurumu olduğu asla göz ardı 

edilmemelidir. Bir takım paylaşımlarda Lüleburgaz Belediyesinin adını görememek şahsım 

adına beni üzmüştür. Kaldı ki bu felaketin aşamaları var. Yani bu nasıl gerçekleşti nasıl bu hale 

geldi konusunda bazı detayların incelenmesi gerektiğini düşünüyorum. Sürekli algı yaratılmaya 

çalışılıyor. Bu kimin görevi? Bunu kim yapacak. Ben bunun kimin görevi olduğunun net olan 

şeyi tartışmaya bile gerek görmem. Bunun, bu görevin kim olduğu yaslarla sınırlandırılmıştır. 

Dolayısıyla bu çerçevede kurumumuzun Devlet Su işleri’ ne yapmış olduğu müracaatlar 

belgeleriyle ortadadır. Bu müracaatlarda maalesef bir takım sonuçlar alınamadı ve bu felakete 

davetiye çıkartıldı. Yaşanan olayın ilk saniyesinden beri başkan, başkan yardımcılarımız ve 

kurumun çalışanları olay yerinde geceli gündüzlü sabahlara kadar yer aldılar. Orada ihtiyaç 

sahibi muhtaç vatandaşlarımızın yanında olmak için ellerinden geleni yaptılar. Bu övünülmesi 

gereken bir şey mi? Hayır değil. Asıl övünülmesi gereken şey şuydu. Biz bu önlemleri alacaktık 

ve böyle bir olaya, böyle bir felakete mahal vermeyecektik. İşte o zaman övünecektik. O 

zamana daha rahat daha güzel şeyler konuşabilecektik. Kaldı ki çok küçük ayrıntılarla yani dört 

dört buçuk metrelik kırığın yaratmış olduğu sıkıntıdan bahsediyorum. Şahsen bölgeye gittim ve 

bölgedeki yırtığı görme şansım oldu. Hepinizin görmesini istiyorum. Orada çok güçlü bir 

sıkıntının o bölgeye yaşattığı hasarı gördüğünüz zaman gerçekten içiniz acır. Keşke öyle 

olmasaydı. Kaldı ki dere hepimizin. Sonuçta orada bir takım çalışmalar yapıldı, bir takım 

harcamalar yapıldı ekipmanlar ve şuanda muhtaç ihtiyaç sahibi insanlara da nakdi ya da farklı 

anlamlarda devletin çeşitli kurumları tarafından bir takım yardımlar yapılıyor. Bunların toteline 

baktığımız zaman burada harcanan paralar kimsenin cebinden çıkmıyor. Hepimizin cebinden 

çıkıyor. Hepimizin verdiği vergiler, hepimizin sunduğu imkanlarla bu oluyor. Ben bunu çok 

daha küçük miktarlarla orada yapılacak olan bir ıslah çalışması bir tamirat çalışması küçük bir 

hareketle bu noktaya gelmeyebilirdi. Yani bu noktaya gelmemesi için yapılacak şeyler çok daha 

ucuza mal edilecek şeyler iken maalesef çok daha pahalıya mal oldu. Bizler belediye meclis 

üyesiyiz. Kurumun içerisinde uygulama alanında aktif rol alan bireyler olmayabiliriz. Ama biz 

bunu defalarca kendi aramızda konuşuyoruz. Bizim suçumuz o konuşmaları yaparken, o 

görüşmeleri yaparken fotoğraf vermemek olmamalı. Bu konuda sürekli başkanımızla 

yönetimdeki başkan yardımcılarımızla idari müdürlerimizle sürekli iletişim halinde bu konunun 

gündeme gelmesi ve anlamlı bir hale gelmesi için mücadele verdik. Ama yine sonuç ortada. 

Ben yeniden bu felaketi yaşayan vatandaşlarımıza çok geçmiş olsun diyorum. Belediyemiz tüm 



imkanları ile maddi manevi tüm imkanları ile onların yanında olmaya devam edecek. Buna 

inancım sonsuz. İnşallah böyle bir şeyi bir daha yaşamayız. Sevgili Ömer AYDIN. Bundan 

sonra söyleyeceklerim biraz seninle ilgili. Biz meclis üyesiyiz. Hepimiz bu meclisin bir 

parçasıyız. Dolayısıyla eşit koşullarda eşit statüde ve eşit özelliklerle, koltuklarla bu görevi 

yapıyoruz. Dolayısıyla benim sana akıl vermek gibi lüksüm söz konusu bile olmaz. Ancak bu 

meclis salonunda ya da klavye başında yapmış olduğun bir takım bizce kaba ve asla 

kabullenemeyeceğiz tarz ve üslubunuzu kabul etme şansımız söz konusu değil. Az önce bir 

şeyler anlattım. Bir felaket yaşandı. Bu felaket nasıl önlenebilir, neler yapılabilir noktasında 

işin detayına girmesem de işin içinde bilim olduğunu görmüş olduğunuzu düşünüyorum. 

Felaketler sukut gerektirir dediniz. Felaketler sukut gerektirmeden önce felaketlere sebep 

olabilecek önlemler alınması noktasında ben hiçbir yorumunuzu hiçbir paylaşımınızı hiç teknik 

açıklamanızı hiçbir bilimsel açıklamanızı görmedim. Ama eleştiri noktasında hep en ön 

safhadasınız. Bakın size şunu söyleyeyim. Bu toplum, bizler, bu toplum, bunu parti 

ayırmaksızın söylüyorum. Artık sizin insanları ötekileştirmenizden, sizin insanları bir birbirine 

vurdurmanızdan, siyasi malzeme konusu yapıp, birilerinin kucağına atma çirkinliğinden, 

medyatik şovmenliğinizden, biz Müslümanız da siz nesiniz gibi yapmış olduğunuz algıdan artık 

sıkıldık. Bundan bir öncelikle vazgeçin. Elhamdülillah hepimiz Müslümanız. Ama ben 

Müslümanlığımı camide fotoğraf çekilerek, otobanda araba arkasında namaz kılarak görüntü 

vererek yapmıyorum. Benim Müslümanlığımı sorgulayamazsınız. Dolayısıyla sizin yapmış 

olduğunuz, vermiş olduğunuz görüntülerle oluşan mevzunun biraz daha farklı yönünden, biraz 

daha iyimser yönünden düşünmeye çalışmanızı tavsiye ediyorum. Bizler size hiç hakaret 

etmedik. Sükûnetle, kibar bir şekilde, daha önceki eleştirilerinizde, daha önceki 

konuşmalarınızda sürekli daha böyle ağır üsluplar olmasına rağmen yegane kibar cevap verdik. 

Ama yeri geldiğinde de sustuk. Ama artık yeter. Görevimiz icabı bir belediye başkanı, bir 

meclis üyesi olarak öğlen namazında cenazesine katıldığımız bir vatandaşımızın yan 

komşusunun eğer akşam düğünü varsa oraya da gideriz. Vatandaş bizi yanında görmek istiyor. 

Bundan daha doğal hiç bir şey yok. Kaldı ki o göbek attığımız insanlar yetmiş iki saat boyunca 

vardiya usulü, gece, sabaha karşı demeksizin orada görev almış insanlar. Belediye başkanımız 

yıl başı münasebetiyle ilgili yapmış olduğu tesisler ziyaretinde oluşan bir eğlence ortamında 

insanların kucağına atarcasına yapmış olduğunuz açıklamayı asla ve asla kabul etmiyoruz. 

Böyle bir şey olamaz. Sizin adınıza konuştum kusura bakmayın 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Estafurulah. Söz hakkı doğacak galiba 

bana.  

AZADAN TAMER ERMUT: Tabi ki doğacak. Burada insanların mücadelesini 

göremeyeceksiniz. Orada görev yapan insanların mücadelesini konuşmayacaksınız. 

Paylaşımlarınızda Lüleburgaz Belediyesinin adını kullanmayacaksınız. Geleceksiniz bir buçuk 

dakikalık o görüntüyü toplumun kucağına bırakacaksınız ve kaçacaksınız. Öyle yağma yok. 

Kusura bakmayın haddinizi bileceksiniz.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Çok teşekkür ederim. Sağolun. Biraz 

benim adıma cevap vermiş oldunuz ama ben basın açıklamasıyla cevabımı vermiştim. Tekrar 

söylüyorum. Lüleburgaz’ lı olmanın bir sorumluluğu vardır. Belediye meclis üyesi olmanın 

ötesinde Lüleburgazlılar olarak bir arada yaşayacağız. Acılarımızı da yaşayacağız. Yaralarımızı 

da saracağız. Gece yarılarına kadar görevimizi yapacağız. Günlerce gerekirse uyumayacağız. 

İlgili kurumları uyaracağız Lüleburgaz’ ın yaşayanları olarak. Lüleburgaz halkı tarafından 

seçilmiş, Lüleburgaz’ ın yönetilmesindeki sorumlu yerel yöneticiler olarak. Bunları yapacağız. 

Bir taraftan da kentimizde ve çalışanlarımızdaki morali yüksek tutmaya devam edeceğiz. Kaldı 

ki, az önce bahsettiniz. O eğlence ortamı denilen yer hani sevgili Ömer AYDIN arkadaşımızın 



bahsetmiştim daha önceki dönemlerde de toplu iş sözleşmesi sırasında gidip fotoğraf verdiği, 

gösteri yaptığı, her biri benim çalışma arkadaşım olan belediyemizin çalışanları. Üç günlük o 

yoğun çalışmadan sonra çok kısa bir süre yeni yıla yeni umutlarla girmek istediler. Biz 

yaralarımızı sararız. Biz sorunlarımızın üzerine gideriz, çözüm buluruz. Gerekirse bir arada 

olup moralimizi de yükseltmeyi de biliriz. Lüleburgazlıların tercihi bu ise Lüleburgazlıların 

tercihine saygı duymayı da bilmek lazım. Teşekkür Ederim. (Alkış) 

Buyurun Ömer Bey. 

  

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN: Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri. Öncelikle 

Devlet Su İşleri’ nin çalışmaları ile alakalı hem meclise hem de tüm kamuoyuna bir takım 

bilgiler aktaracağım. Sonrasında Cumhuriyet Halk Partisi grup Başkan Vekilinin değimi ile had 

bildirmek ise bizde bir had bildirelim müsaadenizle. 

 

Meteorolojik verilere göre 28 ve 29 Aralık 2021 tarihlerinde sabah saatlerinde başlayan 

ve muhtelif aralıklarla lodosa bağlı olarak yağan sağanak yağışlar sonucunda Lüleburgaz 

ilçesine 70 mm, Babaeski ilçesine 75,1 mm, Pehlivanköy ilçesine 93,8 mm Pınarhisar ilçesine 

66 mm, Vize ilçesine 74,3 mm yağış düşmüştür. 

 

Taşkına maruz kalan Lüleburgaz ilçesi Yıldırım mahallesinde Devlet Su İşleri imkânları 

ile ivedilikle koruma seddesi yapılarak suyun mahalleye girişi engellenmiştir. Lüleburgaz 

Deresi ve yan kollarında sürekli kontroller gerçekleştirilmektedir. Makinalı çalışma programı 

dâhilinde yatak temizliği ve sedde tanzimi yapılmaktadır. 

Bölgede meydana gelebilecek taşkın risklerine karşı Kurumumuz kayıtsız değildir.  

Lüleburgaz Deresinin ıslahı amacıyla 2017 yılında ihaleye çıkılmış, 2018 yılında 

yüklenici firma ile yapım sözleşmesi imzalanmıştır. İş sürecinde projelerin dere yatakları için 

pürüzlülük katsayılarına göre yeniden hidrolik boyutlandırılması ihtiyacı hâsıl olmuş ve 

projeler revize edilmiştir. Bu süreçte ilgili belediyece ihtilafsız teslim edilmesi gereken bazı 

sahaların kamulaştırılmasında aksaklık yaşandığı Devlet Su İşleri tarafından bildirilmektedir. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Oranın neresi olduğunu lütfen bana ada-

parsel olarak verin. Bunu unutmayın ada parsel olarak istiyorum neresi verilmemiş. Tamam. 

İlgililer bana cevap vermiyorlar size demek ki açıklama yapıyorlar. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN: Beraber gideriz gerekirse. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben her zaman gidiyorum. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN: Bölmeyin Başkanım. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bölmüyorum. Ada parsel istiyorum. 

Notunu alsın arkadaşlarımız. Ada parsellerden hangileri istendi.  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN :11.03.2021 tarihinde yüklenici firma işin tasfiyesini 

talep etmiş, tasfiye Devlet Su İşleri tarafından olumsuz değerlendirilerek iş fesih edilmiştir. 

Lüleburgaz Deresi ıslahına ait uygulama projeleri 17.01.2022 tarihinde ihalesi 

gerçekleştirilecek olan “11. Bölge Aplikasyona Müstenit Kati Proje Yapımı” işi kapsamında 

yaptırılacaktır. Proje yapımı işi kapsamında 9 km dere ıslahı, 5 adet araç köprüsü, 2 adet yaya 

köprüsü ve 4 km koruma seddesi bulunmaktadır. Proje yapımının tamamlanmasına 

müteakiben yapım işi 2022 yılında yeniden ihale edilecektir. 



Belediye Başkanının ifadelerinden “DSİ’nin soruna kayıtsız kaldığı, başvuruları cevapsız 

bıraktığı, durum kendisine bildirilmesine rağmen harekete geçmediği” anlaşılmaktadır. Ancak 

bu, gerçeği yansıtmamakta ve kamuoyunun yanlış bilgilenmesine neden olmaktadır. 

Devlet Su İşleri tüm ülkede olduğu gibi, Edirne, Kırklareli ve bölgenin diğer illerinde 

taşkın risklerine karşı dere ıslahı ve taşkın koruma tesisi planlarını oluşturmuş, bunların büyük 

çoğunluğunu tamamlamıştır. Çalışmalarına ekonomik imkânlar dâhilinde devam etmektedir. 

Devlet Su İşleri, vatandaşlarımızı kontrol edilemeyen suyun oluşturacağı tehlikelere karşı 

korumak ve taşkınlardan kaynaklanan can mal kayıplarını asgariye indirmek gayesiyle büyük 

bir gayretle çalışmalarını sürdürmektedir. 

 Lüleburgaz Belediye Meclisi başta olmak üzere Kamuoyunun bilgisine sunarım. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Çok teşekkür ederim Ömer Bey. Devlet Su 

İşleri size güzel bilgi vermiş. Bize vermediği kadar bilgi vermiş. Çok özür dilerim. Buna cevap 

verme durumda ben varım şuanda. Ondan sonra tekrar konuşalım. Bu söylediklerinizin hepsi 

kağıt üzerinde evet. Ama cevapsız kalanları da anlatacağım size. 2016 yılında Lüleburgaz 

Deresinin Islahı projesi kabul edildi, onaylandı. Hatta sayın milletvekilimiz tarafından Ak Parti 

Adalet ve Kalkınma Partisi siz ondan rahatsız oluyorsunuz. Adalet ve Kalkınma Partisi AKP 

demeyelim. Milletvekili tarafından kamuoyuna sunuldu. Ben o zaman belediye meclis 

üyesiydim. O dönemde de olayın nasıl olduğunu biliyorum. Lüleburgaz Belediyesi ile Devlet 

Su İşleri Müdürlüğü ortak protokol yapacaktı. Lüleburgaz Belediyesi kamulaştırma ile ilgili 

işlemleri yapacak, Çevre yolunu yapacak, alternatif yolu çevresindeki alanın yeşillendirmesi 

işinde rekreasyon işinde olacaktı. Göreve geldiğimde 2018’ in Mayıs ayıydı. Hiçbir ilerleme 

olmadığını gördüm. Bizim tarafımızı tekrar revize edelim arkadaşlar, tekrar oturalım 

konuşalım. Ne eksiğimiz varsa yapalım. Üç milyon iki yüz bin civarı bir para ile kamulaştırma 

işlemini bitirdik. Kamulaştırma işlemleri bitirildi. Yolun zeminini hazırladık. Yol ile ilgili her 

şey tamam. Bu süreç içerisinde defalarca sözlü olarak baştan yazılı değildi yalan yok. Sözlü 

olarak, güveniyoruz ya birbirimize devletiz ya hep beraber. Sözlü olarak gidip her yere, 

ilgililere müracaatta bulunduk. Gerekenin yapılmasını istedik ve en sonunda hep burada 

konuşuyoruz Mart 2020’ de pandeminin hemen öncesinde; en azından en azından, Lüleburgaz 

Deresindeki köprülerin yapılmasının taahhüdünü aldık. Selahattin MİNSOLMAZ ve Turabi 

KAYAN milletvekillerimiz ile beraber Tarım Orman Bakan Yardımcımızdan aldık ve ihale bu 

yönde ilerlemeye başladı. Revize edilecek dendi işte statik projede sorun var dendi şu dendi bu 

dendi. Mart ayından sonra ödenek çıktı dendi. Yıl geçti işte bir dahaki yıla kaldı dendi. Sizin 

anlattığınız o teknik konular var ya. On ay on bir aydır çözülmedi. Hiç bir şey yapılmadı. 

Arkasından, on on bir ay sürdü. Arkasından Mart 2021’ de biz bunun ihalesini yapacağız, revize 

ettik projeleri dediler. Bize hatta 15 Mart’ ta hazırlıklarınızı yapın, boşaltın çevredeki yerleri 

biz hiç yükümlüğümüz olmadığı halde kamyoncular garajına yer bulduk Lüleburgaz’ da. Ama 

Şubat 2021’ de bir felaketle karşılaştık Ömer Bey. Lüleburgaz Deresi taştı. Devlet Demir Yolu’ 

nun çalışma yaptığı bölgede hızlı tren hattında yapılan hatalı işlemlerden dolayı ve Dora 

kışlasının arkasındaki bölgedeki seddedeki kırıklardan dolayı iki yerden taştı ve taşkın alanında 

kalan yerleşimler ki imar dışıdır. Oraya hizmet götürmeye çalışıyoruz her şeyimizle imar affı 

getirildi oralara, bunları da biliyor olmanız gerekir. Biz oralara bu sorunlar yaşandığında gidip 

tespitlerimizi yaptık. Tek tek tespit ettik, tek tek. Drone ile çekimler yaptık. Sayın 

Kaymakamımıza, Kırklareli DSİ Bölge İl Müdürlüğüne, Karayolları Müdürlüğü’ ne gittik 

brifing verdik. Dedik ki, bu dere ıslahının en azından yapılamıyor ise bu derede çok acil 

çözümler bulunması gerekiyor. O dönemde Alpullu ve Pınarhisar ile beraber afet yaşandı 

bölgemizde beş yüz milyon civarında para harcandı bölgemize, afet için. Mart 2021, Nurettin 

Bey ile görüşüyorum. (Fotoğraf gösterildi). Sayın Kaymakamımıza brifing verdikten sonra ve 

evet yapılması gerekenler konusunda bir takım çalışmalar yapacağız dediler. Arkasından hiçbir 

ilerleme olmuyor, hiçbir ilerleme olmuyor ve bize Martın sonun Mart 2020 sonunda bu ihale 



iptal olacak, mücbir yok mücbir tövbe. Pandemi ile beraber neyi sebep göstermiş, alzehimer 

imiş yüklenici firmanın şeyi. Olmayacak, yapamayacağız, bilmem ne. Feshini istemiş. Haklı 

nedenlerle fesh edeceğiz. Peki ne olacak? Hız bir şekilde yapalım. Yapamıyor musunuz? 

Lütfen, bakın çok büyük masraflar değil. Biz de destek oluruz. Lütfen bu derenin yatağının 

temizlenmesi ve seddedeki sorunlu yerlerin, iki noktada sorun vardı. Sorunlu yerlerin 

onarılması ve seddelerin yükseltilmesi elzemdir. Can ve mal güvenliği açısından defalarca sözlü 

olarak söyledik. Sözlü olarak söylediğimiz sorulara hiçbir cevap alamadık. Sadece geçiştirildik. 

Tamam bakacağız.  Kastamonu girdi araya. Allah kimseye vermesin orada canlar gitti. Çok 

şükür biz can kaybetmedik. Bozkurt’ ta canlarımızı kaybettik. Sesimizi çıkartmadık. Ama 

oradaki olaylar bitti, arkasından hala bir gelişme yok. Temmuz 2021 de yazı yazdık Ömer Bey. 

İmar ve Şehircilik Müdürlüğümüz üzerinden. Köprüleri yapacak mısınız? Yapmayacak 

mısınız? Taşkın koruma tesisi, bahsettiniz ya az önce, ne zaman yapılacak? Yapılmayacak ise 

ihale mi iptal edildi? Ne yapmayı düşünüyorsunuz? Bununla ilgili ne önlem almayı 

düşünüyorsunuz? Sıkıntılar bu bölgede devam ediyor dedik. Yazdık. Hiçbir cevap yok. 18 

Ağustos 2021 ‘ de durumun daha ciddi olduğunu, artık önümüzün kış olduğunu, kış aylarında 

ki dere yatağında  zaten mille dışarıdan gelen taşınan maddeler ile dere yatağımız doldu. 18 

Ağustos 2021 de bir daha yazdık. Bu arada sürekli telefon ile konuluyorum. DSİ Bölge 

Müdürlüğü’ nü de arıyorum. Tamam. Sürekli telefonla konuluyorum. 18 Ağustos 2021 

tarihinde yazımızda öncelikle, bu ihalenin ne olduğunu, yapım işinin ne olduğunu ve 

imzalanmadığını, ne yapılacağını arkasından da okuyacağım biraz vaktinizi alçağım kusura 

bakmayın. Yani böyle ortaokul öğrencisine anlatır gibi anlattık. Küresel iklim değişikliği 

nedeniyle bu yazının devamıdır. Küresel İklim Değişikliğinin etkisi ile ülkemizde ve dünyada 

sıcak hava dalgalarının şiddet ve sıklığının artması, bazı bölgelerde ekstrem yüksek yağışların 

ve taşkınların, bazı bölgelerde ise kuraklıkların daha şiddetli ve sık oluşması gibi insan yaşamını 

doğrudan etkileyecek önemli değişiklikler oluşmaktadır. Bu konudan bahisle kentimizde 

bulunan derelerin olası bir taşkında mal ve can güvenliğine zarar vermesini engellemek 

amacıyla dere yatağının temizlenmesi, dere seddelerinin yükseltilmesi ayrıca söz konusu 

dereler üzerinde yapımı planlanan Taşkın Koruma Tesisinin ivedilikle hayata geçirilmesi 

hususlarında gereğini arz ederim. Yazı bu. Bu yazıya bir cevap gelemdi. Akasından 27 Ağustos 

2021 DSİ Genel Müdürü ile görüşüyorum. ( Fotoğraf Gösterildi). Yanımda DSİ 11. Bölge 

Müdürü Erdinç Bey var. Olayı birebir ağızla ağızdan direkt anlatıyorum ve DSİ Genel Müdürü 

Bölge Müdürüne dönüyor; bu işi bir an önce halledin diyor. Tamam. Bir an önce halledin diyor. 

Gerekli çalışmalar yapılsın diyor. Bunların ses kayıtları yok. Kişisel konuşmalardır bunlar. Ben 

toplumla artık paylaşmayı uygun görüyorum. Ama arkasından biz bir daha sorduğumuzda ya 

artık çok soruyorlar bunlar deyip 14 Ekim 2021’ de bize bir cevap geliyor. 30 Eylül … 

Uzatmayacağım. 30.09.2021 tarihinde feshedilen "Kırklareli Lüleburgaz Merkez 1. Kısım" 

ıslah işi kapsamındaki alan içinde olduğu görülmüştür, anlaşılmaktadır. 2022 Yılı Yatırım 

Programına teklif edilerek yeniden ihale edilecektir. Bakın ihale sürecinin dışında biz esas can 

ve mal güvenliği için ne yapıyorsunuz diye soruyoruz biz burada. Hiçbir cevap yok. Hiçbir 

cevap yok. Bunun üzerine yine yılmadım. Söz konusu Lüleburgaz ise gerisi teferruattır. Hiç 

ego yapmam, kibir yapmam giderim, gittim. Gerekeni yaptım, konuştum.  Bozkurt bitti dedik. 

Ne yapacağız dedik ve bir bir buçuk ay önce Lüleburgaz’ a göstermelik bir iki araç geldi. Bir 

araç geldi. TİGEM’ in oradan, bir araç ve bir iki personelle çalışmaya başladılar. Sevindik ama 

yavaş gidiyor dedik, bu işin hızlanması gerekiyor dedik ve hatta ve hatta bu iş ile ilgili biz 

yardımcı olacağız dedik. Onlar bize yazı yazdı. Öyle değil mi arkadaşlar? Dedik ki… Heh yazı 

yazmadılar, yazı kültürü de yok. Bunu da anlayabilmiş değilim. Bir program yok. Dedik ki, 

evet biz size yardım edelim. Yazı çok önemli bu arada. Lüleburgaz Belediyesi Başkanlık 

düzeyinde Cumhuriyet Başsavcılığı’ na ifade vermiştir. Lüleburgaz Deresinin işgalini yaptığı 

ile ilgili olarak. İşgalci olduğumuz söylenmiştir. Bunları biliyorsunuzdur umarım. Biliyor 

musunuz bilmiyorum? 



 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN:  Tabi, tabi. Yol ile alakalı. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Yol ile alakalı. Yıllardır orada yol var. 

Dedem rahmetliyi gömdüğümüzde otuz beş yıl önce oradan geçiyorduk. Oraya ki tan mıcır 

döktü diye arkadaşlarım işgalci olduk. Devlet devletin kurumunu işgalci ilan etti. Savcılığa suç 

duyurusunda bulundu. Sayın Kaymakamımız imzalıdır. Ben gittim ifade verdim. Tamam. 

Arkasından. Cevap bu. Arkasından ben yine hiç önemli değil. İfade de veririz. Gerekiyorsa ne 

gerekiyorsa da yaparız. Söz konusu Lüleburgaz’ ın çıkarlarıdır. Oradaki insanların hayatıdır. 

Bu kentin huzurudur, mutluluğudur dedik. Yine aradık, yine sorduk. En son dediğim noktaya 

geldikten sonra bize dediler ki; Park Bahçeler Müdürlüğünüz’ den işte içerideki araçlar için  

yardımcı olur musunuz? Tabi ki oluruz dedik, yazın ve bize iş programınızı verin dedik. Biz de 

ona göre biz kurumuz ya…Kurum kültürü. Ben de Park Bahçeler Müdürlüğünden ya da diğer 

müdürlüklerden ona göre görevlendirme yapacağım. Ona göre iş programı yapacağım. 

Önümdeki çalışma takvimimi ona göre ayarlayacağım. Bir porgram verin ne yapacağınızı 

dedik. Cevap geldi mi arkadaşlar?, 

 

PARK VE BAHÇELER MÜDÜR VEKİLİ HÜSEYİN BECERENEL: Gelmedi 

Başkanım. 

 

 BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Cevap gelmedi. İş ilerledi mi arkadaşlar? 

Alacaoğlu Köprüsünün orada hala. 

 

PARK VE BAHÇELER MÜDÜR VEKİLİ HÜSEYİN BECERENEL: Aynen. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Lüleburgaz’ ı su bastı. Anlatabiliyor 

muyum? Haaa bu arada… Yapılan işlerden bahsettiniz ya. Hatta bugün yerel basında bir malum 

bir gazete var. Sürekli asparagas haber yapıyor devamlı yalan haberleri var ama hala 

doymuyorlar buna. Belediyenin ihmali felaketi getirdi diye bir yazı yazmışlar. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN:  Ona sonra girin bence. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Yooo, yoo konunun devamı. Az önce 

bahsettiniz ya Devlet su İşleri şu saatte şuradaydı dediniz. Onu da anlatacağım. Yaşadım. Bire 

bir yaşadım. Oradaki canların çıkana kadar, insanlar oradan çıkana kadar ben dokuz doğurdum 

Ömer Bey. Burada böyle şov yapmanıza izin veremem bu konu ile ilgili. Dokuz doğurdum.  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN: Dokuz sekiz de var. Buyurun devam edin siz. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ : Dokuz sekiz de oynarız. Lüleburgazlılık 

budur. Tercihlerini anlayacaksınız Lüleburgazlıların. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Siz açıklamanızı yapın ben de şov….. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Siz ne yaparsanız yapın. Bakın bir daha 

söylüyorum. Bir daha söylüyorum. Belediyenin ihmali felaket getirdi diye bir yazı başlığı. 

Altındaki hiç alakası yok. Bir yüklenici firmanın yaptığı işlerle ilgili. Ki hepsini bugün 

yazılarını yazdım cevabını aldım. Herkes sahada olup görevinin başındaymış. Belediyenin 

ihamali felaketi getirdi diyor. Saat 17:47’ ihbar geldi, 19:00’ dan itibaren ben telefon 

başında21:30’ dan itibaren de bizzat İtfaiye Müdürlüğü’ nde olayın başındaydım. Bizzat takip 



ettik, bizzat çalışmaları yerinde izledik ve hemen organize olduk. Tekirdağ Büyükşehir 

Belediyesi kendilerine müteşekkirim daha geceden bize destek yolladılar. Çünkü olayın sıkıntılı 

olacağı belli idi. Kaldı ki orası alt yapısı olmayan bir bölge. Orayla ilgili de başak sorunlarımız 

olmaya başlamıştı. Saat 23:00 gibi bu bahsettiğim tarih 28.12.2021 not alın lütfen. Saat 23:00 

gibi 23:00 gibi 22:30, 23:00 civarında Afet Koordinasyon Merkezi’ nden Pınarhisar’ da derenin 

taştığını, Celaliye’ de taşkınların başladığını ve Eskitaşlı’ ya doğru sorunun geldiğini ve 

Eskitaşlı’ da suyun yatağından çıktığını duyunca; eyvah dedim arkadaşlar geliyor gelmekte 

olan. Ciddi anlamda geliyor. Çünkü bizim deremizi seddesi de kırık, ciddi sıkıntılar var. Hemen 

organize olalım, hemen gidelim bölgede önlemler alalım. Sayın Kaymakamımıza durumu izah 

ettim. Saat:00.00, 00:30 gibiydi sanırım oradaydık. Devlet Su İşleri geldi. Taşkın Koruma 

Kanunu’ndan falan bir şeylerden bahsetti burayı boşaltmak gerekiyor dedi. Burayı boşaltmak 

için birşeylere ihtiyacımız var dedi, kepçelerimizle boşalttık. Bizim kepçelerimizle çıkarttık o 

vatandaşları, o iki tane anne kızı hiç unutmuyorum. Onları gördüğümde yeniden doğmuş gibi 

hissettim. Tamam mı Ömer Bey. Unimogları geldi Türk Silahlı Kuvvetleri’ nin. Unimoglar 

giremediler bölgeye. Bölge neresi biliyor musunuz? O az önce bahssettiniz. Seddeyi düzelttiler 

dediniz ya, düzeltme yaptılar dediğiniz ya, işte orası. Kırılacak, kırık burası onarılması 

gerekiyor dediğimiz yer. Oradan dere yatağından çıkıyor. Mahallenin, caminin alt tarafından 

dolaşıyor. Aynı geçen seneki yaşadığımız tablo. Göz göre göre geldi, göz göre göre. Arkasından 

Sayın Valimiz geldi. Kendisine müteşekkirim. Ertesi gün buraya geldiğinde, olayları daha 

organize şekilde yönetmeye başladı. Devletin kurumları daha ciddi bir şekilde ortada 

görünmeye başladılar. 28.12’ de hani siz dediniz ya, koruma seddesi yapıldı dediniz ya. O 

seddeyi ben de gördüm. 28.12 Saat: 18:00 ‘ de başlayan afet 23:00 gibi Lüleburgaz’ a sirayet 

eden sorun bir yıldır düzeltilmesi gerekiyor dediğimiz yer için bu saatte başlayan sorun için 

ertesi gün Sayın Valimizin talimatları ile  arkadaşlar organize oldu. Devletin dışında özel 

kurumlar da devreye girdi. Biz belediye olarak biz her gücümüzle bütün gücümüzle oradaydık 

her şeyimizle sonuna kadar oradaydık. Temizlik işlerinden tutun da oradaki yaralı kedilerin 

kurtarılmasına kadar. 30.12.2021 Saat: 01:00’ de basit bir koruma seddesini tamamladılar Ömer 

Bey. Hani dediniz ya Devlet Su İşleri hemen başındaydı. 28.12’ de başladı. 30.12 Saat:01:00 

de tamamladılar. Hepsinin fotoğrafları elimde. Çok şükür dedik. En azından şimdilik bu sorun 

azaltıldı. Ama ben samimiyet istiyorum. Arkasından bütün arkadaşlarımla sahada olduk. Fen 

İşleri, İtfaiye, Su Kanalizasyon, Destek, Zabıta hepsi.  Temizlik Çevre Müdürlüğü’ ndeki 

sevgili arkadaşlarım çok ciddi bir şekilde evlerin içerisinden çamur çıkarttılar, temizlik yaptılar. 

Alt yapısı olmayan, kanalizasyonu olmayan yerlerde fosseptik çukurlarını temizlediler. 

İstanbul’ dan yardım istedik, Kanalize firması, kanalize, kanalizasyon araçları geldi. Oradan 

domino etkisi yaratıyor. Bizim şehrimizin ana kollektörüne atık su arıtma tesisine sorunlar 

yansıyor. Bunların hepsini çözdük ve en sonunda çok sevgili arkadaşlarımla yeni yıla girerken 

bir moral eğlencesi yapmışlar. Kendilerine, diğer yerleri gezerken çok kısa bir süre eşlik ettim 

ve onlarla umudu paylaştım. Dediğim gibi biz Lüleburgaz’ da, hani söz Lüleburgazlılığı nasıl 

algılıyorsunuz bilmiyorum. Belediye Meclis Üyesi olmak Lüleburgazlı olmak anlamına 

gelmiyor. Biz Lüleburgaz’ da böyle yaşarız ve Lüleburgaz tercihi ile yüşleşir. Yüzleşecektir de 

her zaman. Bu konuda bilmiyorum eksik kalan bir şey oldu mu? 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Başkanım çok detaya girdiniz.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Daha ne anlatayım o zaman.  

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Başkanım aslında sizin bu ayrıntılı verdiğiniz 

bu cevapları hak etmiyor bu eleştiriler. 

(Alkış) 

 



BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben Lüleburgaz halkına her aşamada hesap 

vereceğimin sözünü verdim. Veremeyeceğim hiçbir hesap yok. 

 

MECLİS ÜYESİ TAMER ERMUT: Başkanım teknik birkaç bir şey söylemem gerekiyor. 

Devlet Su işleri’ nin yapmış olduğu seddeden bahsediliyor. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sedde falan yok.  

 

MECLİS ÜYESİ TAMER ERMUT: Evet orada sedde falan yok.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tahkimat.  

 

MECLİS ÜYESİ TAMER ERMUT: Orada bir buçuk metre yüksekliğinde… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tahkimat. 

 

MECLİS ÜYESİ TAMER ERMUT: Dora kışlasının arkasından gelen o suyu engellemek 

amacıyla yapılmış o suyun getirdiği çamurdan yani milli çamurdan Allah korusun şuan üç saat 

boyunca aynı yağmur yağsa orada sedde falan kalmaz.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ya derenin zaten debisi düşmüştü, frekansı 

düşmüştü 30.12.2021 Saat:01:00’ de  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Böyle mi devam edeceğiz? 

 

MECLİS ÜYESİ TAMER ERMUT: bu şekilde konuşmak bile şuan bana komik geliyor. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Toplantıyı bu şekilde mi yöneteceksiniz? 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet daha fazla söylenecek bir şey var mı? 

Bir şey söyleyecek misiniz? 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Özür dilerim Ömer kardeş. Devlet Su İşleri’ 

nden bahsedeceksen… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben biraz dinleyeceğim.  

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Devlet Su İşleri yaklaşık on beş yıldır yok 

hükmünde bir kurumdur.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam. Buyurun Ömer Bey. Size verdim 

mikrofonu sizi dinliyorum. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Sayın Başkan açıklamanızda şahsıma; eğlence ortamı 

dediğiniz yer var ya, hani sizin toplu sözleşme sürecinde kendinizi göstermek için gittiğiniz 

Temizlik Şantiyemiz ve oradakiler de benim temizlik işlerinde görev yapan çalışma 

arkadaşlarım. dediniz. Yapmış olduğum açıklamam da kesinlikle eğlence ortamı sözü 

geçmemektedir. 

 



BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Göbek nerede atılır ya? Cenaze evinde mi 

atılır? Evet dinliyorum.  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Ben sizi bölmedim. Siz de… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Buyurun. Özür diliyorum. Affedersiniz. 

Doğru dinlemek lazım. Sabırla dinlemek lazım buyurun. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Yapmış olduğum açıklamam da kesinlikle eğlence 

ortamı sözü geçmemektedir. Bahsettiğiniz çalışma arkadaşlarınızı geçtiğimiz yıl sözleşme 

sürecinde Lüleburgaz halkına şikayet ettiniz mi? Evet ettiniz. Çalışma arkadaşlarım dediğiniz 

kardeşlerimize çok çirkin ve zor bir sözleşme süreci yaşattınız mı? Evet yaşattınız. 

Bahsettiğiniz sözleşme sürecinizde karizmanızı yerle bir ettiğimi bu sebepten dolayı oluşan 

yaranızı henüz iyileştiremediğinizin de farkındayım. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Çık yukarıya o zaman daha yüksek sesle 

söyle.  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Ben ve arkadaşlarım Lüleburgazlı vatandaşlarımızın 

kıymetli oyları ile seçilen Belediye Meclis Üyeleriyiz. Açıklamanız da Kendinizi göstermek 

için gittiniz gibi çok ucuz bir söz kullandınız. Şunu unutmayın ki Bizler Lüleburgaz’ın her bir 

noktasına gideriz, her kesimden vatandaşımız ile görüşürüz. Bu Meclis çatısı altında da yeri 

geldiğinde desteğimizi verir teşekkür ederiz, yeri gelir eleştirimizi yaparız. Buna alışın ve bunu 

kabullenmeyi öğrenin.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Siz de Lüleburgaz’ ın tercihine saygı 

duyun.  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Göbek atarak gerçekleştirdiğiniz oyununuza lütfen 

bizden alkış tutmamızı beklemeyin.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Lüleburgaz’ ın tercihine saygı duyun sizde. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Açıkça belirtmek isterim ki yaptığım açıklamamın ve 

eleştirimin sonuna kadar arkasındayım.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sağ tarafınızda yirmi yedi kişi oturuyor. 

Peki teşekkür ederim.  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Sayın Başkan, ilçemizin belediye başkanısınız. 

Belediye Başkanı olarak vatandaşlarımızın derdine, kederine ortak olacak, mutluluklarını da 

tabi ki paylaşacaksınız.  

 

 MECLİS ÜYESİ GÜNSEL SOLAK:  Biz bütün bunları biliyoruz arkadaşlar ya. Biz 

Belediye başkanının görevlerini biliyoruz.  

(Alkış, Masalara vurma) 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Fakat; herşeyin bir yeri ve zamanı vardır. Lüleburgazda 

bir çok vatandaşımızın mağdur olduğu, evlerine dönemediği bir günde Lüleburgaz’ın belediye 

başkanı olarak göbek atmak suretiyle kutlama yapmanız 



 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: O saatte… 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN tam anlamıyla bir fiyasko oldu. 1 değil 100 sayfa da 

açıklama yapsanız bu sonucu değiştiremezsiniz.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Bitti mi? 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Bitiyor.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bitirin de cevabınızı vereyim.  

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Sabırlı olun başkanım. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sabırlı olalım da çok uzattınız. Herkes 

sabırsızlandı. Bakar mısınız? 

 

(Alkış) 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Şimdi size çalışma arkadaşlarım dediğiniz belediye 

çalışanı 400 civarı kardeşimiz adına şunu sormak istiyorum. Genel Başkanınızın CHP’li 

belediyelerde asgari ücret 4500 lira olacak sözünü hiç bir sosyal hakkı, yemek, yol, mesai vb. 

kalemleri katmadan net olarak verecek ve yerine getirecek misiniz?  Eğer ki çalışanlara destek 

ve moral konusunda samimiyseniz maaşlarını net 4500 liraya çekinde görelim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Hiç merak etmeyin. Tamam artık yeter. 

Lütfen kesmek zorundayım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: Siz cevap vermek zorunda mısınız? 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Vereceğim. Tabi. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: Vermeyin. 

  

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Yapmış olduğunuz göbek atma şovu çok normal ise 

neden bir açıklama ile kendinizi anlatma gereği hissettiniz. En önemlisi de özel kalemden rica 

ettirerek canlı yayın yapılan videoları neden ve kim kaldırtmak istedi. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Kim kaldırttı ise haberim yok. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Teşekkür ederim.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben teşekkür ederim. Öncelikle şunu 

söyleyeyim. Sözleşmemiz devam ediyor sevgili çalışma arkadaşlarımla. Hiç onları mağdur 

etmeyiz. Merak etmeyin. Yalnız bugün açıklanan enflasyona da da çok güldüm. Yüzde yirmi 

beş, yirmi yedilerden bahsedilen bir memur zammı var. Arkada memurlar oturuyor. Arkada 

memur arkadaşlarım oturuyor. Onları da biraz düşünmen gerekiyor. Ben sözümüzün arkasında 

dururum.  Diyorsun ki Lüleburgaz’ da vatandaşlar zor durumdayken, elli iki ev zor durumdaydı. 

Elli iki evin elli ikisi de evlerine dönmüştü. Ben çalışma arkadaşlarımın yanına gittiğimde şov 



yapmayın Ömer Bey. Hepsi dönmüştü. Hemen hemen tamamı Lüleburgaz Yıldızları Kadın 

Akademisi’ nde kalıyordu. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN Ben açıklamamı yaptım. Göbek atan ben değilim. Siz 

açıklamanızı yapın.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben açıklamamı yaptım. Merak etmeyin. 

Alışacaksınız böyle şeylere. O nedenle artık oturumu kapatmak istiyorum. Bu arada herkes 

ayağa kalkmasın. Ömer Bey konuşmak istedi konuşacak. Sadece oturumu kapatmayı oylarınıza 

sunacağım. Onun öncesinde 06.01.2022 Perşembe Saat: 18:00’ de toplantı yapmayı 

öneriyorum. Uygun mudur? Uygundur? Oturumu kapatmayı oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Oturumu kapatıyorum. 03.01.2022 

 

 

 

 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI            KATİP                      KATİP 

  Murat GERENLİ   Fikri ŞENTÜRK                        Halime Gülcan AYIŞIĞI 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

   

 

Karar Tarihi 

06.01.2022 

Karar No. 

    2022 

Kararın  

Konusu 

 

 

Meclis Tutanağı. 

 

 

Belediye Başkanı Murat GERENLİ, Aza Leyla GÜNCER, Mustafa Kemal 

ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, 

Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan 

AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer ERMUT, Mine DİBEK, Talat 

AYDIN, Arda ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, 

Darcan YILMAZOĞLU, Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, Ahmet Eren 

GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan 

BAYER, Tunay KANTÜRER, Zeynep GÜNDÜZ, Ömer AYDIN 

 

BELEDİYE MECLİSİNİN  2022 DÖNEMİ OCAK AYI TOPLANTISI 

İKİNCİ BİRLEŞİM BİRİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR. 

 

Belediye Meclisi 5393 Sayılı Yasanın 20. maddesine istinaden, Ocak 2022 ayı mutad 

toplantılarının ikinci birleşimi için, 06.01.2022 Perşembe günü, saat: 18.00’de, gündemde yazılı 

konuları görüşmek üzere, Belediye Başkanı Murat GERENLİ’ nin başkanlığında, yukarıda 

adları yazılı üyelerin iştiraki ile Lüleburgaz Yıldızları Kadın Akademisi Prof. Dr. Türkan 

SAYLAN Salonunda toplandı. 

  

Toplantıya aza’ dan Aytül ÇİLOĞLU, Deniz ŞAHİN, Metin KÜÇÜK ve Sedat DEMİR’ 

in mazeretlerine binaen iştirak etmedikleri görüldü. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ekseriyetimiz vardır. Oturumu açıyorum. 

Gündemimizdeki maddelere geçmeden önce bir açıklama yapmam gerekecek. Maalesef son 

meclisimizde hoş olmayan şeyler yaşandı. Daha da bunun dozunun artmasından rahatsız 

olmaya başladım arkadaşlar. Bu Lüleburgaz’ a yakışmıyor. Sokak jargonu ile bazı şeyler 

konuşulmaya başlandı. Artık yaşanmasını istemiyorum. Bu gğne kadar kullanmadığım yetkimi 

kullanacağım bundan sonra.  Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliği’ ne göre bunun on birinci 

maddesine göre gündem dışı söz almak isteyen arkadaşlarımız, lütfen bana bildirecekler. Yazılı 

olarak bizim meclis başkanlığına bildirecekler. Ondan sonra söz verip vermemek, sözün ne 

kadar süreceğine kadar vermek benim yetkim dahilinde bu şekilde kullanılmasını istiyorum. 

Yazı İşleri Müdürlüğü’ müz bu konuda matbu bir evrak hazırlayacak. Gündem dışı söz almak 

isteyen arkadaşlar bununla ilgili olarak imzaladıkları başvurularını bize verirler ise ben de ona 

göre değerlendireceğim. Onun ötesinde tabi ki gündem ile söz alma hakkınız vardır. Lehte ve 

ya aleyhte. On dakikaya kadar konuşabilirsiniz. Bunu bilgilendirmek istedim. Hepinizin bilgisi 

olsun. Gündeme geçmeden önce ben siz bir şey sormuştum. Daha doğrusu siz bir şey 

söylemiştiniz de ben karşılığında sormuştum size.  Bu Lüleburgaz Deresi ile ilgili Devlet Su 

İşleri’ ne Belediyemizin taahhüt edip de yapmadığı kamulaştırmalar. Bana bilgi verecektiniz 

verebilir misiniz onları? 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN:  Sayın başkan, konu ile ilgili henüz Devlet Su İşleri 

ile görüşme imkanım olmadı.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Biz hep görüşüyoruz. 

                  

T.C. 
LÜLEBURGAZ BELEDİYESİ 

MECLİS TUTANAĞI 

Belediye Meclisini 

Teşkil Eden Zevat 



 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN:  Yok hepinizin bildiği gibi Denetim Komisyonunu 

oluşturduk geçtiğimiz toplantıda. Üç gündür Denetim Komisyonu ile çalışmalarımıza devam 

ediyoruz. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam teşekkür ediyorum, tamam.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben belediyede araştırdım. Geriye dönük 

evraklar arasında herhangi böyle bir şey yok. Ama merak ettim. Varsa da açığımız olmasın. 

Açığımızı kapatalım. Sonuçta sorun Lüleburgaz’ ın sorunudur. Lüleburgaz’ ın sorunları siyaset 

üstüdür. Hep beraber bu dere ıslahını halletmemiz gerekiyor. Çok teşekkür ediyorum. Sağolun. 

 

MECLİS ÜYESİ ÖMER AYDIN:  Ben teşekkür ediyorum. Sağolun.  

 

Gündemimizin ikinci maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 tarih 44060 sayılı 

Huzur Hakkı Ödemeleri konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun Fikri 

Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

Plan ve Bütçe Komisyon Raporu  

 

  

03.01.2022 tarihli Ocak ayı meclis toplantısında komisyonumuza havale edilen Yazı 

İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 tarih ve 44060 Sayılı Huzur Hakkı Ödemeleri konulu yazısı 

ile ilgili komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. 

 

5393 Sayılı Belediye Kanunu’ nun 32’inci maddesinde; ‘’ Meclis Başkan ve Üyelerine, 

Meclis ve komisyon toplantılarına katıldıkları her gün için, 39’ uncu madde uyarınca, Belediye 

Başkanına ödenmekte olan aylık brüt ödeneğin, günlük tutarının üçte birini geçmemek üzere, 

Meclis tarafından belirlenecek miktarda huzur hakkı ödenir.’’ Hükmü gereğince, Meclis 

Başkan ve Üyelerine, Meclis ve komisyon toplantılarına katıldıkları her gün için, Belediye 

Başkanına ödenmekte olan aylık brüt ödeneğin, günlük tutarının üçte biri miktarında ücret 

ödenmesi komisyonumuzca uygun görülmüştür. Meclise arz olunur. 

 

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, Oğuz 

Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 

tarih 44060 sayılı Huzur Hakkı Ödemeleri konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. 

Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin üçüncü maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 tarih 44062 

sayılı Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği konulu yazısının görüşülmesi.Buyurun Gülcan 

Hanım. 

 

 

 

 



 

 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

Plan ve Bütçe Komisyon Raporu  

 

 03.01.2022 tarihli Ocak ayı meclis toplantısında komisyonumuza havale edilen Yazı İşleri 

Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 tarih ve 44062 Sayılı Belediye Başkan Yardımcısı ödeneği konulu 

yazısı ile ilgili komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. 

 

5393 Sayılı Belediye Kanunu’ nun 49’ uncu maddesinin 7. Fıkrası gereğince Belediye 

Başkan Yardımcısı olarak görevlendirilen meclis üyelerine, Belediye Başkanına verilen 

ödeneğin 2/3 ‘ ü miktarında, (2022 yılı içinde memur maaş katsayıları artışları uygulanmak 

suretiyle ) ücret ödenmesi komisyonumuzca uygun görülmüştür. 

Meclise arz olunur. 

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, Oğuz 

Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 10.12.2021 

tarih 44062 sayılı Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği konulu yazısının komisyon raporunu 

dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

 

Gündemimizin dördüncü maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

21.12.2021 tarih 45452 sayılı Sözleşmeli Personel konulu yazısının komisyon raporunun 

görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BELEDİYE  MECLİS BAŞKANLIĞINA 

 

İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 21/12/2021 tarih ve  45452 sayılı yazısı,  

03/01/2022 tarihli Meclis Toplantısında Komisyonumuza havale edilmiş olup, Bütçe 

Komisyonumuzun 04/01/2022 tarihli toplantısında görüşülerek, aşağıdaki şekliyle karara 

bağlanmıştır. 

Belediyemiz  Hukuk İşleri, Fen İşleri,  Mali Hizmetler, Basın Yayın ve Halkla İlişkiler,  

İmar ve Şehircilik, Ruhsat Denetim; Mimar,  Mühendis,  Tekniker, Avukat  ve  Ekonomist  

unvanlı kadrolarda  5393  sayılı  Belediye  Kanununun  49'uncu  maddesi  gereğince, 

01/01/2022-31/12/2022 tarihleri arasında  Tam  Zamanlı  Sözleşmeli Personel olarak çalışmak 

isteyen personele: “Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve Dönüşüm Genel 

Müdürlüğünce yayımlanacak “Mahalli İdare Sözleşmeli Personel Ücretleri” konulu genelgede 

01/01/2022-31/12/2022 dönemi için tavan ücretin üzerinden net ödeme yapılması ve yıl içinde 

devlet memurlarına yapılan artışlarından faydalandırılmaları uygun görülmüştür.” 

Ayrıca 11 tam zamanlı sözleşmeli personel dışında  2022 yılı içinde ihtiyaç duyulması, 

belediye ve  şirket personeli giderlerinin bütçe gelirlerinin yüzde 40'nı aşmaması kaydıyla 

münhal bulunan 1 mühendis, 1 şehir plancısı, 1 veteriner, 1 tekniker, 1 veteriner sağlık 

teknisyeni, 1 tabip, 1 hemşire, 1 çocuk gelişimcisi, 1 sağlık memuru ve 1 psikolog kadro 

unvanları için tam zamanlı sözleşmeli personel çalıştırılabileceği ve sayılan statülerde 

çalıştırılacak sözleşmeli personele Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve 



Dönüşüm Genel Müdürlüğünce yayımlanacak “Mahalli İdare Sözleşmeli Personel Ücretleri” 

konulu genelge 1/1/2022-31/12/2022 döneminde her bir unvan için konan taban ücretten net 

ödeme yapılması  yıl içinde devlet memurlarına yapılan artışlarından faydalanmalarının 

sağlanması hususları komisyonumuzca uygun görülmüştür. 

 

 Meclise arz olunur. 

 

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, Oğuz 

Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ 

nün 21.12.2021 tarih 45452 sayılı Sözleşmeli Personel konulu yazısının komisyon raporunu 

dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

 Gündemimizin beşinci maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

21.12.2021 tarih 45462 sayılı Geçici İşçi konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. 

Buyurun Gülcan Hanım.  

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BELEDİYE  MECLİS BAŞKANLIĞINA 

 

İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 21/12/2021 tarih ve  45462 sayılı yazısı, 

03/01/2022 tarihli Meclis Toplantısında Komisyonumuza havale edilmiş olup, Bütçe 

Komisyonumuzun 04/01/2022 tarihli toplantısında görüşülerek, aşağıdaki şekliyle karara 

bağlanmıştır. 

 

Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve 

Standartlarına İlişkin Yönetmelik’in 24. maddesine istinaden, “Belediyelerde kullanılacak 

geçici işçi pozisyonları, belediyeler için belirlenen memur norm kadro standardı toplamının 

yüzde yirmisini geçmemek üzere bulunacak sayının yuvarlanması ve tam yıl esasına göre 

hesaplanması sonucu adam/ay sayısına göre meclis tarafından yıllık olarak belirlenir. Oranların 

hesaplanmasında sonucun tam sayı çıkmaması durumunda, bulunan rakam kendinden büyük 

en yakın tam sayıya yuvarlanarak, geçici iş pozisyonu sayısı tespit edilir.” hükmü gereğince, 

 

Belediyemizde 2022 yılında memur norm kadro standart toplamımız olan 266 sayısının, 

%20’si oranında geçici işçi çalıştırılabilmesi konusu ile ilgili olarak, 

 

Belediyemizin memur norm kadro standart toplamı 266 sayısının %20’si 54’tür. 54 adet 

işçinin her birinin ihtiyaç durumuna göre, 2022 yılında 5 ay, 29 gün süre ile çalıştırılabilmesi 

için 54x5.29=286 adam/ay geçici işçi ihdas edilmesi hususu Komisyonumuzca uygun 

görülmüştür. 

 

 Meclise arz olunur. 

 

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, Oğuz 

Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

 



BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ 

nün 21.12.2021 tarih 45462 sayılı Geçici İşçi konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. 

Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

 Gündemimizin altıncı maddesi - İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

21.12.2021 tarih 45544 sayılı Aylık Maktu Fazla Çalışma Ücreti (İtfaiye- Zabıta)  konulu 

yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BELEDİYE  MECLİS BAŞKANLIĞINA 

 

İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 21/12/2021 tarih ve  45544 sayılı yazısı, 

03/01/2022 tarihli Meclis Toplantısında Komisyonumuza havale edilmiş olup, Bütçe 

Komisyonumuzun 04/01/2022 tarihli toplantısında görüşülerek, aşağıdaki şekliyle karara 

bağlanmıştır. 

 

31.12.2021 tarihli ve 31706 ( Mükerrer) sayılı Resmi Gazetede yayımlanan 7344 sayılı 

2022 Yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanununun K Cetveli hükümlerince 2022 yılında Zabıta ve 

İtfaiye Müdürlükleri personeline 482 (dört yüz seksen iki ) Türk Lirası aylık maktu fazla 

çalışma ücreti ödenmesi hususu Komisyonumuzca uygun görülmüştür. 

 

 Meclise arz olunur. 

 

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, 

Oğuz Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ 

nün 21.12.2021 tarih 45544 sayılı Aylık Maktu Fazla Çalışma Ücreti (İtfaiye- Zabıta) konulu 

yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? 

Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. 

 

 Gündemimizin yedinci maddesi Su ve Kanalizasyon Müdürlüğü’ nün 24.12.2021 tarih 

46088 sayılı Su Ücret Tarifesi konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun 

Gülcan Hanım. 

 

 MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

KOMİSYON RAPORU 

03.01.2022 tarihli Meclis oturumunda komisyonumuza havale edilen Su ve 

Kanalizasyon Müdürlüğünün 24.12.2021 tarih ve 46088 sayılı evrağı, komisyonumuzun 

04.01.2022 tarihinde gerçekleştirilmiş olduğu toplantısında görüşülerek;  

16.12.2021 Tarihli Resmi Gazetede yayımlanan 4920 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı 

gereğince "Belediyeler ve bağlı idareleri, 03/07/2005 tarihli ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 

15 nci ve 18 nci maddeleri, 26/05/1981 tarihli ve 2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanununun 97 

nci maddesi,20/11/1981 tarihli ve 2560 sayılı İstanbul Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel 

Müdürlüğü Kuruluş ve Görevleri Hakkında Kanununun 6 ncı, 9 ncu ve 23 ncü maddeleri 

uyarınca, yetkili karar organlarının aldığı karar ile; hane başı aylık toplam kullanımın beşte 



birini aşmayacak şekilde bir üst sınır koymak suretiyle, insani su hakkı kapsamında ücretsiz ve 

indirimli su tarifesi belirleyebilirler. Bu suretle belirlenen tarifelerden yararlanacak olanlar, 

08/01/2002 tarihli ve 4736 sayılı kanunun 1 nci maddesinin birinci fıkrası hükmünden muaftır." 

Kararına istinaden hane başı aylık toplam kullanımın beşte birini aşmayacak şekilde bir üst sınır 

koymak suretiyle, insani su hakkı kapsamında mesken abonelerimizden aylık 1 m³ içme 

suyumuzun ücretsiz olarak verilmesi komisyonumuzca uygun görülmüştür. 

Meclise arz olunur. 

 

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, 

Oğuz Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Su ve Kanalizasyon Müdürlüğü’ nün 

24.12.2021 tarih 46088 sayılı Su Ücret Tarifesi konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. 

Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin sekizinci maddesi Zabıta Müdürlüğü’ nün 24.12.2021 tarih 46153 sayılı 

Meclis (Şehiriçi toplu Taşıma Araçları Ücret Tarifesi) konulu yazısının komisyon raporunun 

görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU 

 

 2022 yılı Ocak Ayı 1. Meclis Toplantısında  Komisyonumuza Havale Edilen Zabıta 

Müdürlüğü‘nün 24/12/2021 tarih ve 46153 sayılı yazısı ile ilgili komisyonumuz çalışmalarını 

tamamlamıştır. 

 

 Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanlığı 23/12/2021 tarih ve 124 

sayılı yazısında, Lüleburgaz Şehiriçi Toplu Taşıma Araçları maliyetlerindeki artışlardan 

(Akaryakıt zamları, Sigorta ücretleri, Yedek parça, Yasal yükümlülükler vb.) dolayı mağdur 

olduklarını belirterek fiyat tarifesinin güncellenmesini talep etmektedir. 

              Konu ile ilgili komisyonumuz çalışmalarını tamamlamış olup,  

 

             İlk Durak - Son Durak (Sivil)                             4.50 TL.  

             İlk Durak - Son Durak (Öğrenci)                       3.25 TL.   
 

olarak uygulanmasının uygun olacağına toplantıya katılanların oy birliği ile karar verilmiştir.

  

   Meclise arz olunur.  
  

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, 

Oğuz Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Zabıta Müdürlüğü’ nün 24.12.2021 tarih 

46153 sayılı Meclis (Şehiriçi toplu Taşıma Araçları Ücret Tarifesi) konulu yazısının komisyon 

raporunu dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

 



Gündemimizin dokuzuncu maddesi Zabıta Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 46271 

sayılı Meclis (Okul Servis Araçları Ücret Tarifesi) konulu yazısının komisyon raporunun 

görüşülmesi. Buyurun Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU 

 

 2022 yılı Ocak Ayı 1. Meclis Toplantısında  Komisyonumuza Havale Edilen Zabıta 

Müdürlüğü‘nün 27/12/2021 tarih ve 46271 sayılı yazısı ile ilgili komisyonumuz çalışmalarını 

tamamlamıştır. 

 

 Lüleburgaz Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Başkanlığı 23/12/2021 tarih ve 125 

sayılı yazısına, okul servis araçları taşımacılığı yapan üyelerinin 25.08.2021 tarih ve 31579 

sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğü giren Okul Servis Araçları Yönetmeliğinde 

Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelik kapsamında yeni rehber personel bulundurmaları 

gerektiğini ve akaryakıta gelen zamlardan dolayı mağdur olduklarını belirterek fiyat tarifesinin 

güncellenmesini talep etmektedir. 

Konu ile ilgili komisyonumuz çalışmalarını tamamlamış olup,  

 

Aylık (Sabah-Akşam) Günde 2 Servis    280,00 TL 

 Aylık (Sabah-Öğlen-Akşam) Günde 4 Servis   350,00 TL  

Rehber Personel Bulundurulması Zorunlu Araçlarda  50,00 TL 

 

şeklinde ugulanmasının uygun olacağına katılanların oy birliği ile varılmıştır.  

   Meçlise arz olunur. 
  

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Ahmet Eren Gürtekin, 

Oğuz Kaan KOZAR, Ömer AYDIN , imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Zabıta Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46271 sayılı Meclis (Okul Servis Araçları Ücret Tarifesi) konulu yazısının komisyon raporunu 

dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

 

Gündemimizin onuncu maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46200 sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (646 Ada 9 ve 10 Parseller) konulu yazısının 

komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

 

 03/01/2022 tarihli meclis toplantısında müzekkeresi okunarak, komisyonumuza havale 

edilen evrak hakkında, komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. Meclise arz olunur.  

 

 

2022 YILI OCAK AYI MECLİS DÖNEMİ 1 NUMARALI EVRAK 
 



Şahıs mülkiyetinde bulunan 646 ada 9 parsel ve mülkiyeti tüzel kişilik (TEDAŞ) 

mülkiyetinde bulunan 646 ada 10 nolu parselin, Danıştay 6. Dairesinin 2018/7037 Esas ve 

2021/6633 Karar sayılı kararı ile kesinleşen Mahkeme Kararı gereğince söz konusu parsellere 

ilişkin hazırlanan plan değişikliği teklifinin değerlendirilmesi istenmektedir. 

Evrak 03.01.2022 tarihli Meclis oturumunda görüşülerek, İmar Komisyonuna havale 

edilmiştir. Paftasında ve yerinde yapılan incelemede, söz konusu parseller, 1/1000 ölçekli 

Revizyon Uygulama İmar Planında Konut Alanı ve Trafo Alanı olarak planlanmıştır. Konut 

Alanı yapılaşma koşulları Ayrık Nizam 4 kattır. Ancak, 646 ada 2 parselin (ifraz sonucu oluşan 

646 ada 9 ve 10 parseller) mevcut trafodan dolayı yapılaşması mümkün olmadığından 

07.02.2011 tarih ve 2011/2-2-1-(52) sayılı Belediye Meclis Kararı ile onaylanan imar planı 

değişikliğiyle parselde yapı nizamı Blok Nizam 4 kat olarak belirlenmiştir. Ancak TREDAŞ 

İşletme Bakım Müdürlüğünün talebi ile 07.10.2011 tarih ve 2011/10-2-1-(159) sayılı Belediye 

Meclis Kararı ile onaylanan imar planı değişikliğiyle parselde yapı nizamı ayrık nizam 4 kat 

olarak belirlenmiş ve trafo parselin kuzeydoğu köşesinde komşu parsele bitişik olacak şekilde 

konumlandırılmıştır. Ancak Danıştay 6. Dairesinin 2018/7037 Esas ve 2021/6633 Karar sayılı 

kararı ile kesinleşen Mahkeme Kararı uyarınca 646 ada 2 parsel(ifraz sonucu 9 ve 10 nolu 

parseller) üzerinde, Trafo Alanının 6.5 m x 10.20 m. boyutlarında parselin sol üst köşesine, 

parsel sınırına bitişik olacak şekilde yeniden işlenmesi, 646 ada 9 ve 10 parsellerin tevhid 

edilmesi ve trafo alanının, 646 ada 9 parselden 6.5 m x 10.20 m olacak şekilde ayrılması şartıyla 

ve konut alanında yapılaşma koşullarının Blok Nizam 4 kat olacak şekilde hazırlanan 1/1000 

ölçekli Revizyon Uygulama İmar Planı değişikliğinin ve plan raporunun 3194 sayılı İmar 

Kanununun 8/b maddesi gereği Komisyonumuzca uygun olacağı kanaatine varılmıştır. 

İmar Komisyonu: Tunay KANTÜRER, Tamer ERMUT, Kemal PEKTAŞ,Fikri 

ŞENTÜRK, Sedat DEMİR, İMZALARI. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

27.12.2021 tarih 46200 sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (646 Ada 9 ve 10 

Parseller)konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz 

almak isteyen var mı? Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on birinci İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 46278 

sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (763 Ada 580 Parsel) konulu yazısının komisyon 

raporunun görüşülmesi. Buyurun Gülcan Hanım.  

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

 

 03/01/2022 tarihli meclis toplantısında müzekkeresi okunarak, komisyonumuza havale 

edilen evrak hakkında, komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. Meclise arz olunur.  

2022 YILI OCAK AYI MECLİS DÖNEMİ 2 NUMARALI EVRAK 

 İlçemiz Gündoğu (Atatürk) Mahallesi sınırları içinde bulunan, mülkiyeti 

Lüleburgaz Belediyesine ait, yürürlükteki 1/5000 ölçekli Revizyon Nazım İmar Planında 

“Kamu Hizmet Alanı” ve 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama İmar Planında “Kamu Hizmet 

Alanı(Adliye Hizmet Binası ve Lojman Alanı)”nda kalan, 1.333,00 m2 alanlı 763 ada 580 nolu 

parselde “Kültürel Tesis Alanı yapılmasına ilişkin hazırlanan plan değişikliği teklifinin 

değerlendirilmesi istenmektedir. 

Evrak 03.01.2022 tarihli Meclis oturumunda görüşülerek, İmar Komisyonuna havale 

edilmiştir. Paftasında ve yerinde yapılan incelemede, yürürlükteki 1/5000 ölçekli Revizyon 



Nazım İmar Planında “Kamu Hizmet Alanı” ve 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama İmar 

Planında “Kamu Hizmet Alanı(Adliye Hizmet Binası ve Lojman Alanı)”nda kalan söz konusu 

763 ada 580 nolu parselin,  kamu yararı içermesi ve Lüleburgaz Cumhuriyet Başsavcılığının 

22.09.2021 tarih ve 2021/228 Muh. sayılı yazısına istinaden Belediye Meclisinin 15.11.2021 

tarih ve 2021/98 sayılı kararı ile E-5 üzerinde Ticaret Alanı ve Eğitim Alanı olarak belirlenen 

alanların arasının Kamu Hizmet Alanı olarak planlanması nedeniyle,  “Kültürel Tesis Alanı  

olarak ve yapılaşma koşulları Emsal:2.00, max. Taks:0.40, Yençok: 5 kat, yapı yaklaşma 

mesafeleri ön bahçeden 5.00m., arka bahçeden 5.00 m. ve yan bahçelerden ise 3.50m.olacak 

şekilde hazırlanan 1/5000 ölçekli Revizyon Nazım İmar Planı, 1/1000 ölçekli Revizyon 

Uygulama İmar Planı değişikliğinin ve plan raporunun 3194 sayılı İmar Kanununun 8/b 

maddesi gereği Komisyonumuzca uygun olacağı kanaatine varılmıştır. 

İmar Komisyonu: Tunay KANTÜRER, Tamer ERMUT, Kemal PEKTAŞ,Fikri 

ŞENTÜRK, Sedat DEMİR, İMZALARI. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

27.12.2021 tarih 46278 sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (763 Ada 580 Parsel)  konulu 

yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? 

Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. 

 

Gündemimizin on ikinci maddesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46343 sayılı İmar Plan Değişikliği (Edirne Bayırı İlave Uygulama İmar Planı- 1. Bölge) konulu 

yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

İMAR KOMİSYON RAPORU 

 

 03/01/2022 tarihli meclis toplantısında müzekkeresi okunarak, komisyonumuza havale 

edilen evrak hakkında, komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. Meclise arz olunur.  

 

2022 YILI OCAK AYI MECLİS DÖNEMİ 3 NUMARALI EVRAK 

 Lüleburgaz İlçesi Batısındaki D-100 Karayolu’nun Güneyindeki “Ticaret ve 

Hizmet Alanları” İle D-100 Karayolu’nun Kuzeyi (Edirne Bayırı Mevkii) “Donatı Alanları” ve 

“Ticaret ve Hizmet Alanlarını” içeren 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Planı, 11/01/2017 Tarih ve 2017-15 Sayılı Meclis Kararı ile onaylanmıştır. Söz 

konusu alana ait Edirne Bayırı İlave İmar Planı 18. Madde İmar Uygulaması Hizmet Alım işi 

ile ilgili çalışmalar kapsamında; 17/10/2017 Tarih ve 2017-1799 Sayılı Encümen Kararına 

istinaden 1. bölge olarak düzenleme sınırları belirlenmiştir. 3194 sayılı İmar Kanununun 18. 

Maddesi uyarınca, bu alanı içeren parselasyon planları yüklenici harita firması tarafından 

tamamlanmış ve 10/07/2018 tarih ve 2018-921 sayılı Encümen Kararı ile onaylanarak, 

24/07/2018-22/08/2018 tarihleri arasında askıya çıkarılmıştır. Askıya çıkarılan 18. Madde 

düzenlemesine ilişkin planlara yapılan itirazlar 12/02/2019 tarih ve 2019-108 sayılı encümen 

kararı ile değerlendirilmiş olup, bu çalışmalar doğrultusunda onanan planlarda 580 ada 5 ve 6 

nolu parselleri içeren imar planı değişikliği yapılması gerekliliği hasıl olmuştur. Bu kapsamda 

belirtilen alan ile ilgili şuyulandırma çalışmaları dikkate alınarak, 1/5000 ölçekli Nazım İmar  

Planı Değişikliği ve 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği plan müellifi tarafından 

Belediyemize sunulmuştur.  

Evrak 03/01/2022 tarihli Meclis oturumunda görüşülerek, İmar Komisyonuna havale 

edilmiştir. Yapılan incelemede; Edirne Bayırı Mevkii Donatı Alanı amaçlı İlave Nazım ve Özel 



Sosyal Tesis Alanı amaçlı İlave Uygulama İmar Planının, 18.madde uygulamasını içeren 1. 

Bölge için hazırlanan 18. madde imar uygulaması, 10/07/2018 tarih ve 2018-921 sayılı 

Encümen Kararı ile onaylanarak, 24/07/2018-22/08/2018 tarihleri arasında askıya çıkarılmış,  

askıya çıkarılan 18. madde düzenlemesine ilişkin planlara yapılan itirazlar 12/02/2019 tarih ve 

2019-108 sayılı Encümen Kararı ile değerlendirilmiş ve söz konusu Encümen Kararı ile 580 

ada 5 ve 6 nolu parselleri içeren plan değişikliği kararı alınmış olup bu kapsamda söz konusu 

580 ada 5 ve 6 nolu parselleri kapsayan ve Ayvalı Köyü Yolundan cephe alan park alanı ve 

trafo alanının kaldırılarak güneye kaydırılması ayrıca güneye kaydırılan alan dışında kalan 

kısmın Özel Sosyal Tesis Alanı olarak ayrılmasına ilişkin hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar 

Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliğinin ve plan raporunun 15.09.2020 

tarihinde Resmi Gazetede yayınlanan “İmar Planı Değişikliklerinde Değer Artış Payı 

Hakkındaki Yönetmelik” hükümlerine tabii olup olmadığı hususunda Kırklareli Çevre 

Şehircilik İl Müdürlüğünden alınacak kurum görüşünden sonra Komisyonca 

değerlendirilmesinin uygun olacağı kanaatine varılmıştır.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 

27.12.2021 tarih 46343 sayılı İmar Plan Değişikliği (Edirne Bayırı İlave Uygulama İmar Planı- 

1. Bölge) konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz 

almak isteyen var mı? Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on üçüncü  maddesi Tesisler Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 46313 

sayılı Tesislerin İsimlendirilesi konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun 

.Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

 

İSİMLENDİRME KOMİSYONU RAPORU 

 Tesisler Müdürlüğünün 27.12.2021 tarih ve 46313 sayılı, Tesislerin İsimlendirmesi 

konulu yazısı, Belediye Meclisinin 03.01.2022 tarihli toplantısında komisyonumuza havale 

edilmiş olup komisyonumuzun 05.01.2022 tarihinde gerçekleştirdiği toplantıda:  

               Belediyemiz mücavir alanında İstiklal Mahallesi Özgürlük Caddesi No:115 adresinde 

bulunan sanat tesisinin ismi Lüleburgaz Yıldızları Sanat Akademisi (LYSA) olarak 

belirlenmiştir.  08.09.2016 tarih ve 2016/85 sayılı Tesislerin İsimlendirilmesi konulu Meclis 

kararıyla Sevgi Mahallesi Coşkun Sokak No:6 adresinde bulunan tesise verilmiş olan 

Lüleburgaz Yıldızları Motosiklet ve Bisiklet Akademisi (LYMBA) isminin; Belediye 

Meclisimizce ilan edilmiş olan  2017 Bisiklet Yılı ve 2021  Çevre Yılı’ nın sürdürülebilirliğini 

sağlamak,  çevre dostu bisiklet kullanımını daha da yaygınlaştırmak, karbon ayakizi salınımını 

asgari düzeye indirmek, tesiste motorlu araç kullanımının bisiklet kullanıcıları ve yayalar 

açısından arz edebileceği tehlikeyi önlemek ve yaşanabilecek kazaları engellemek için 

Lüleburgaz Yıldızları Bisiklet Akademisi (LYBA) olarak değiştirilmesi uygun görülmüştür. 

Meclise arz olunur. 05.01.2022 

İsimlendirme Komisyonu: Aysun DEDEOĞLU, Nihal ORGAN, İsmail 

YURDATAPAN, Metin ÖZKAN, Zeynep GÜNDÜZ, imzaları. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tesisler Müdürlüğü’ nün 27.12.2021 tarih 

46313 sayılı Tesislerin İsimlendirilesi konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. 

Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? Komisyon raporunu oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 



Gündemimizin on dördüncü  maddesi Zabıta Müdürlüğü’ nün 03.01.2021 tarih 155 

sayılı Lüleburgaz Belediyesi İlan, Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliği konulu yazısının 

komisyon raporunun görüşülmesi. Buyurun .Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

 

KOMİSYON BAŞKANLARINDAN OLUŞAN  KOMİSYON RAPORU 

 

03.01.2022 tarihinde gerçekleşen 2022 Yılı Ocak Ayı 1. Meclis Toplantısında 

Komisyonumuza havale edilen Zabıta Müdürlüğünün 03.01.2022 tarih ve 155 sayılı yazısı ile 

ilgili komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. 

 Lüleburgaz Belediyesinde yeni Müdürlüklerin kurulması, kurulan Müdürlükler ile 

mevcut Müdürlüklerin görev, yetki ve sorumlulukları hakkında Çalışma Yönetmeliklerinin 

hazırlanması neticesinde Müdürlük Çalışma Yönetmelikleri ile İlan Reklam Tabela ve Tente 

Yönetmeliğinin uygulanması sırasında ortaya çıkan uyuşmazlıkları ortadan kaldırmak, 

kırtasiyeciliği azaltarak iş ve işlem süreçlerini hızlandırmak amacıyla Ek’te sunulan şekliyle 

uygun olacağı kanaatine katılanların oy birliği ile varılmıştır. 

   Meclise arz olunur. 

 

Komisyon Başkanlarından Oluşan Komisyon: 

Ayfer KÜÇÜKHAN(Plan ve Bütçe Komisyon Bşk.), Tunay KANTÜRER(İmar 

Komisyon Bşk.) Burcu SABANCILAR(Sağlık, Çevre ve Temizlik Komisyon Bşk.), Halime 

Gülcan AYIŞIĞI(Halkla İlş ve Kültürel Etk. Komisyon Bşk.)- Aysun 

DEDEOĞLU(İsimlendirme Komisyon Bşk.), Gökdeniz SEZER(Trafik Komisyon Bşk.)- 

Katılmadı, Mustafa Kemal ÖZBEK(Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyon Bşk.)- Katılmadı, 

Günsel SOLAK(Demokrasi ve Yönetişim Komisyon Bşk.), Deniz ŞAHİN(Sosyal Hizmetler 

Komisyon Bşk.)-Toplantıya Katılmadı, imzaları. 

LÜLEBURGAZ BELEDİYESİ İLAN, REKLAM, TABELA VE TENTE 

YÖNETMELİĞİNDE DEĞİŞİKLİK YAPILMASINA DAİR YÖNETMELİK 

 

MADDE 1 - 01.10.2018 tarih 2018/110 numaralı Meclis Kararı ile belirlenen Lüleburgaz İlan, 

Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliğinin 4. Maddesi aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir. 

Bu Yönetmelikte geçen terimler; 

İlan  : Sesli veya yazılı, hareketli veya sabit, ticari amaçlı olmayan duyuru 

veya bilgilendirmeleri, 

Reklam : Her türlü ticari ilanı, 

Reklam Veren: Ürettiği ya da pazarladığı ürünün hizmetin tanıtımını yaptırmak,  

satışını arttırmak veya imaj oluşturup güçlendirmek amacıyla hazırlattığı, içinde firmasının 

veya ürün hizmet markasının yer aldığı reklamları yayınlatmak, dağıtmak veya başka yollarla 

sergilemek üzere bedel ödeyen kişi veya kuruluşu, 

Reklam Kuruluşu:  Reklamı hedef kit leye ulaşt ıran iletişim kanallarının veya 

her türlü reklam taşıyan aracın sahibi, işleticisi veya kiralayıcısı olan gerçek veya tüzel kişiyi, 

Reklamcı (Reklam Ajansı) : Reklamları reklam verenin duyduğu ihtiyacı 

doğrultusunda ve onun onaylayacağı biçimde hazırlayan ve reklam veren adına yayınlanmasına 

aracılık eden ticari iletişim uzmanı gerçek veya tüzel kişiyi, 

Tanıtım : Bir kimsenin veya kuruluşun tanınmasını sağlamak, 



Reklam Alan ve Yerleri:  Bu Yönetmelikte belirlenen ve izin verilen ilan ve 

reklamın konulup asılabildiği yer ve alanları, 

İlan Levhası  : Ticari amaç l ı o lma yan  duyur u  ve ya bi lg ilend ir me  

e le ma n la r ın ın  as ı ld ığ ı sergilendiği alanları, 

Belediye : Lüleburgaz Belediye Başkanlığı’nı,  

Belediye Gelirleri ve İşyeri Ruhsat Kontrol Ekibi: Mali Hizmetler Müdürlüğü 

koordinasyonunda Zabıta Müdürlüğü ve Mali Hizmetler müdürlüğünden görevlendirilen 

yeterli sayıda personelden oluşan ekibi ifade eder. 

Ruhsat Kontrol Ekibi: Lüleburgaz Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ile Ruhsat ve 

Denetim Müdürlüğünden görevlendirilen yeterli sayıda personelden oluşan, tente ve işyeri 

ruhsatlarını kontrol  eden ekibi ifade eder. 

 

MADDE 2 - 01.10.2018 tarih 2018/110 numaralı Meclis Kararı ile belirlenen Lüleburgaz İlan, 

Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliğinin 7. Maddesi aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir. 

a)Sabit Reklam Asma Elemanları 

1) Düzenlenmiş yeşil alanların içine ve önüne; tarihi eser ve tescilli yapıların, heykel ve 

sanat eserlerinin, kamu kuruluşlarına ait binaların, kültür-sanat işlevli yapıların önüne 

gelmeyecek ve bunları kapatmayacak biçimde yerleştirilir. 

 

2) Kavşaklardaki sabit reklam asma panoları araç sürücüsünün görüş üçgenini 

kapatacak şekilde yerleştirilemez. Yol kenarlarındaki pano ve tanıtıcı levhalarda, yanıp sönen 

ışıkların kullanılması, kırmızı, sarı ve yeşil ışıklarla veya bu renkteki ışık yansıtıcı cisimlerle 

tertiplenmesi yasaktır. 

3) Sabit reklam asma panolarının üzerindeki ticari duyuruların izin süresinin bitmesi, 

bozulması, yırtılması, işlevini yitirmesi veya boş kalması halinde, yüzleri beyaz kağıtla 

örtülecektir. 

4) Yaya yolu üzerine gelecek şekilde konacak levhaların en alt noktası ile yaya yolu 

kotunun en yüksek noktası arasında en az 2,00 m’lik düşey açıklık bulunacaktır. 

5) Sabit reklam asma panoları ile tanıtıcı levhalar standart trafik işaretlerine; 

karayollarında en az 100 m’den ve şehir içi yollarında en az 50 m’den; diğer işaretler ile 

birbirlerine; karayollarında en az 25m’den ve şehir içi yollarda en az 5 m’den daha yakına 

konulamaz. Sabit reklam asma panoları Lüleburgaz Belediyesi tarafından önemli günlerdeki 

duyurularını ilan etmek amacıyla kullanılabilir. 

6) Totem tabelaları için izin almada aranacak hususlar; 

6.1 Başvuru Dilekçesi. 

6.2 Yönetmeliğin 14, 15 ve 22.10 maddelerindeki düzenlemelere göre totem tabelası 

asmak için Başkanlık oluru ile izin verilebilir. 

 

 

b) Billboard (Afiş Panosu) v.b. 

Lüleburgaz Belediyesi'nin belirlediği ölçülerde kullanılan düzenli, sabit, açık hava panolarıdır. 

Afiş Panoları en fazla sekizli gruplar halinde konulacak ve diğer pano veya pano grupları 

arasında en az 25m mesafe şartı aranacaktır. 

 

c) İlan Levhası 

Lüleburgaz Belediyesi'nce ölçü ve ebatları belirlenen panolardır. Bu panolar duyuru, bildiri ve 

kısa süreli ilanlar için kullanılır. Bu panolara asılan duyuru veya bildirim en az ikili en çok 

dörtlü grup halinde düzenlenir. Panoların yerleri Belediye Encümeni’nce tespit edilir. 

 



d) Bez Afiş, Vinyl vb. Malzemelerden Yapılmış İlanlar  

Kamu kurum ve kuruluşları tarafından, yollar ve kaldırımlar üzerine bez afiş uygulaması ancak, 

bayramlar, festivaller, seçimler, spor kulüplerinin şampiyonlukları, özel gün ve haftalar, 

kampanyalar gibi kamu amaçlı duyurular için yapılabilir.  

Bez afişlerin boyutları en fazla (1,20 m x 6,00 m), yerden yüksekliği H=2,50 m'den az 

olmayacak şekilde Başkanlık oluru ile uygun görülen yerlere asılmasına izin verilir. Bez 

afişlerin asma ve kaldırma işlemleri reklamı veren kuruluşa ait olup, güvenliğinden de 

sorumludur.  

 

Bez afiş asma süresi (en fazla) 60 gün ile sınırlıdır. Bez afişlerin asma ve kaldırma işlemleri 

reklamı veren özel kişi veya kuruluşa ait olup, güvenliğinden de sorumludur. Süresi sona eren 

afişlerin günlük bildirimi Mali Hizmetler Müdürlüğünce Zabıta Müdürlüğüne bildirilecektir. 

Süresi sona erdiği halde ya da izin almadan asılan afişler ile ilgili Zabıta Müdürlüğü 

personelince idari işlem başlatılacaktır. 

 

MADDE 3 - 01.10.2018 tarih 2018/110 numaralı Meclis Kararı ile belirlenen Lüleburgaz İlan, 

Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliğinin 10. Maddesi aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir. 

a) Zemin katta ticaret birimi veya birimleri olan yapılarda her bir birimin tanıtıcı levha 

derinliği 0,70 m'yi aşmamak şartı ile en fazla 1,00 m yüksekliğinde yaya dolaşımını 

engellememek kaydıyla işyerinin ön cephesi boyunca paralel konulabilir. Köşe parsel yer alan 

işyerleri haricinde yan cephelere tabela konulamaz ve yazı yazılamaz.  

b) Zemin katta birden fazla işyerinin olması halinde işyerlerinin tanıtım unsurları 

arasında yatayda uyum aranacaktır. Son uygulayıcı, önceden standartlara uygun olarak yapılan 

uygulamaya uymak zorundadır. 

c) Konut alanlarında; zemin katın haricindeki üst katlarda büro ve benzeri hizmetlere 

ilişkin kullanımlar söz konusu olduğunda, işyerinin kendi cephesi boyunca derinliği 0,70 m’yi 

aşmamak şartı ile en fazla 1,00 m yüksekliğinde tabela konulabilir. 

d) Zemin ve üst katlarda yer alan işyerlerinin cam yüzeylerinin tamamına cam yüzey 

yazısı takılabilir. 

 

 

MADDE 4 - 01.10.2018 tarih 2018/110 numaralı Meclis Kararı ile belirlenen Lüleburgaz İlan, 

Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliğinin 11. Maddesi aşağıdaki şekilde değiştirilmişt ir. 

 

a) Bodrum, zemin veya asma katta faaliyet gösteren işyerlerinin ışıklı veya ışıksız 

tabelaları, derinliği 0,70 m'yi aşmamak şartı ile en fazla 1,00 m yüksekliğinde  yaya dolaşımını 

engellememek kaydıyla işyerinin ön cephesi boyunca paralel konulabilir. Köşe parsel yer alan 

işyerleri haricinde yan cephelere tabela konulamaz ve yazı yazılamaz.  

b) Bodrum, zemin veya asma katta birden fazla işyerinin olması halinde işyerlerinin 

tanıtım unsurları arasında yatayda uyum aranacaktır. Son uygulayıcı, önceden standartlara 

uygun olarak yapılan uygulamaya uymak zorundadır.  

c) Ticari alanda yer alan işyerlerinin bütün katlarında cam yüzeylerinin tamamına cam 

yüzey yazısı takılabilir. Cam yüzeylerinin iç kısmına, cam yüzeyinin %50’sini geçmeyen ışıklı 

reklam tabelaları kullanılabilir. Zemin katın haricindeki üst katlarda yer alan işyerlerinde, 

işyerinin kendi cephesi boyunca derinliği 0,70 metreyi aşmamak şartı ile en fazla 1,00 m 

yüksekliğinde tabela konulabilir. 

d) Binanın tek bir işyerine ait olması halinde kullanılacak ışıklı ve ışıksız tabelalar bina 

ön cephe alanının tamamını kaplayabilir.  

e) Pasaj içlerinde yer alan işyerlerine pasaj veya apartman yönetim kurulu kararına göre 

tabela takılabilir. 



MADDE 5 - 01.10.2018 tarih 2018/110 numaralı Meclis Kararı ile belirlenen Lüleburgaz İlan, 

Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliğinin 12. Maddesi aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir. 

Yapıların mimari biçimlenişleri, yıkılan yapılar veya yeni açılan yollar nedeniyle, bina 

pencerelerinin yer almadığı veya az bulunduğu cephelerdir.  

a) Bina sahipleri; meydan, bulvar, cadde ve anayollara bakan bina sağır duvarlarını, 

reklam alanı olarak düzenlemek ve kiraya vermek için Belediyeye müracaatta bulunur, bina 

sağır duvarlarına konulacak olan reklamlar görsel, sanatsal ve estetik değerler taşıyacaktır.  

b) Reklam alanı olarak kullanılacak sağır duvar, tanıtılacak ürün ve bu ürün ile ilgili 

mesaj, reklamı yapılan firmanın ad ve amblemi ile grafik ve sanatsal değeri olan resimleri içerir. 

Reklam alanı, bina sağır duvar alanının tamamını kaplayabilir.  

c) Bina sahipleri, sağır duvarlarını reklam alanı olarak kullanmadıkları takdirde, 

Lüleburgaz Belediyesi'nin öngördüğü biçimde, görsel kirlilik oluşturmayacak şekilde 

düzenlemekle yükümlüdür.  

d) Dini yapılar, tarihi eser ve tescilli yapılar ile bunları etkileyecek yapıların sağır 

cepheleri de reklam alanı olarak düzenlenemez.  

e) Yukarıda belirtilenlerin dışında kalan yapıların sağır cephelerine konulacak reklamlar 

için;  

e -1) Bina sahiplerinin muvafakati  

e -2)Yapının çevresini belirleyen kroki üzerinde fotoğraf çekme noktası belirtilerek, 

çevresi ile birlikte değişik açılardan görüntülerini içeren fotoğrafları,  

e -3)Yapılacak reklamın çizimi,  

e -4)Kullanılacak malzeme ve renk,  

e -5)Aydınlatma sistemi projesi ile birlikte sunulacaktır.  

f) Söz konusu sağır duvar reklam panolarının veya resimlerinin yapılabilmesi için bitişik 

nizam parsel maliklerinden izin alınmak suretiyle iskele ve benzeri kurulabilir. Resimlerin 

yapılması ve aydınlatma esnasında gerekli güvenlik tedbirlerinin alınmasından reklam veren 

sorumludur.  

g) Bina sağır duvarları reklamı için Başkanlık oluru ile izin verilebilir. 

 

MADDE 6- Aynı Yönetmeliğin 14. Maddesi aşağıdaki gibi değiştirilmiştir. 

 

14.1-Konut ve Ticaret Alanları 

 

a) Konut Bölgelerinde konulacak totemlerin 2 metre yükseklik ve 2 metrakare alanı 

aşmayacak şekilde , 

b) Ticari bölgelerde konulacak totemlerin 2,5 metre yükseklik ve 2 metrakare alanı 

aşmayacak şekilde, 

c) Kamusal alanlara, komşu parsellere taşmayacak şekilde her işyeri bir adet olmak 

üzere ve komşu işyerlerinin görüş açısını engellemeyecek şekilde totem konulabilir. (634 sayılı 

Kanun Kapsamındaki Haklar Saklıdır.)  

14.2-Sanayi ve Konut Dışı Kentsel Çalışma Alanları 

a) Sanayi tesislerinin cephelerinde yer alacak tanıtıcı levhalar konulacak cephenin 

toplam alanının % 50'sini geçemez, levhalar ışıklı olabilir. Firmanın amblemi veya logosunun 

kapladığı alan bu oran içindedir. 

b) Sanayi tesisinin kendi mülkiyetinde yer almak şartı ile ayaklı levha (Totem) 

konulabilir. Levhanın yüksekliği, önünde bulunduğu bina yüksekliğinin 1.5 katını, büyüklüğü 

önünde yer aldığı yapı cephesinin % 50'sini ve 15 m²'yi geçemez. Ayaklı tanıtıcı levhalar 

(Totem) yapıya komşu mülkiyetine taşmamak, parsel sınırında olacak şekilde, kaldırım sınırına 

en az 1.50 m uzaklıkta konumlandırılacaktır. 



 

 

MADDE 7- Aynı Yönetmeliğin 22. Maddesinin 4, 8. fıkraları aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir. 

 

22.4 - Havadan Yapılan Reklamlar  

Belediye ve mücavir alan sınırları içinde havadan uçak, helikopter vb. hava araçları ile 

yapılacak el ilanı, broşür vb. ilan reklam unsurlarına çevreye vereceği kirlilikten dolayı izin 

verilemez. Ancak önemli tören ve kutlamalarda Başkanlık oluru ile izin verilebilir. 

 

 

22.8 - Karayolu Geçimlerindeki Tabelalar  

Karayolları Genel Müdürlüğüne ait olan şehir içi karayolu geçişlerinin kamulaştırma sınırları 

içinde yapılacak reklamların türü ne olursa olsun Karayollarından görüş alınmadan izin 

verilmez. Reklam unsurlarına Karayollarından uygun görüş verilmesi halinde Başkanlık oluru 

ile izin verilebilir. 

 

MADDE 8- Aynı Yönetmeliğin 24. Maddesi aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir. 

 

Vergi gelirlerinin (İlan ve Reklam Vergisi vb.) doğruluğuna esas saha denetimleri Mali 

Hizmetler Müdürlüğü koordinasyonunda oluşturulan denetim komisyonu tarafından 

gerçekleştirilir. Yönetmelik kriterlerine aykırı olan ilan, reklam unsurlarının Zabıta 

Müdürlüğünce uygun hale getirilmesi sağlanır. 

Bitişik nizam ön bahçesiz yapılaşma alanlarında yapılacak tenteler ve yayalaştırma 

bölgesi içinde kalan alanlarda yapılacak tenteler ile ayrık nizam ön bahçeli yapılaşma 

alanlarında yapılacak sabit mesnetli olmayan tenteler Zabıta Müdürlüğü tarafından denetlenir, 

uygun halde olmayan tentelerin uygun hale getirilmesi sağlanır.  

Ayrık nizam ön bahçeli yapılaşma alanlarında yapılacak sabit mesnetli tentelerin 

izinlerinin bulunup bulunmadığı Zabıta Müdürlüğünce denetlenir. Tente izni bulunmayan 

işyerleri Ruhsat ve Denetim Müdürlüğüne bildirilir. Ruhsat ve Denetim Müdürlüğünce uygun 

olmayan sabit mesnetli tentelerin kaldırılması sağlanır. 

 

MADDE 9- Aynı Yönetmeliğin 25. Maddesi aşağıdaki şekilde değiştirilmiştir. 

Zabıta Müdürlüğünce yönetmelik düzenlemesine aykırı unsurlara ilişkin tespitler 5326 

sayılı Kabahatler Kanunu ve 1608 sayılı Umuru Belediyeye Müteallik Ahkamı Cezaiye 

Hakkında Kanun Hükümlerince Belediye Zabıtası ve Belediye Encümenince uygun hale 

getirilir. 

Zabıta Müdürlüğünce tutanak düzenlenerek Ruhsat ve Denetim Müdürlüğüne bildirilen 

sabit mesnetli tenteler 1608 sayılı Umuru Belediyeye Müteallik Ahkamı Cezaiye Hakkında 

Kanun ve 3194 sayılı İmar Kanunu hükümlerince Belediye Encümenince uygun hale 

getirilmesi sağlanır. 

 

 MADDE 10.- Yürütme  

 

Bu Yönetmelik Lüleburgaz Belediye Başkanlığınca uygulanır ve yürütülür.  

 

 

 MADDE 11.-Yürürlük 

 

             Bu Yönetmelik Lüleburgaz Belediye Meclisince kabul edilmesinden ve 

kesinleşmesinden sonra yürürlüğe girer. 



 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Zabıta Müdürlüğü’ nün 03.01.2022 tarih 

155 sayılı Lüleburgaz Belediyesi İlan, Reklam, Tabela ve Tente Yönetmeliği konulu yazısının 

komisyon raporunu dinlediniz. Komisyon raporu hakkında söz almak isteyen var mı? 

Komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiştir. 

Gündemimizdeki maddeler burada sona erdi arkadaşlar. Son kez sormayı düşünüyorum 

bunu. Gündem dışı söz almak isteyen var m? Buyurun Tamer Bey. 

 

MECLİS ÜYESİ TAMER ERMUT: Sevgili başkan, değerli meclis üyesi arkadaşlar 

hepinize merhaba. Az önce bir tarifeye onay verdik. Bu bir komisyon görüşü hakkında söz 

almak isteyen var mı? Noktasında belki konuşulacak bir konu değil. Daha geri alınması 

gerektiğini düşündüğüm için söz almadım ama konunun pek pas geçilmemesi gerektiğini 

düşünüyorum. Aslında meclis göreve geldiğinden bu yan su ile ilgili ciddi anlamda işler yaptı. 

Bunu göz ardı etmememiz gerekiyor. Yanılmıyorsam 2021 tarifesinde sadece yüzde dokuz zam 

yapmak zorunda kalmıştık. Onun dışında, kaldı ki 2019 göreve geldiğimiz dönemden bu 

döneme bir çok şeyde ekonomik anlamda maliyet artışlarına rağmen yapmadık. Bu gün ise 

Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi ile bir karar verdi bu meclis. Öncelikle bu kararın ana 

noktasındaki Plan Bütçe Komisyonundaki arkadaşlarımın hepsini tek tek tebrik ve teşekkür 

ediyorum. Bu karara onay veren ve yürürlüğe geçmesini sağlayan bu meclise kimseyi 

ayırmaksızın bu meclisteki tüm arkadaşlarıma teşekkürlerimi sunarım. Kısacık burasını açmam 

lazım. Kırk yedi bin dört yüz civarında mesken abonesi olan bir şehirde yaşıyoruz. Bir tonun 

nasıl geldiğini anlaşılması gerektiğini düşündüğüm için bu açıklamayı yapma gereği duydum. 

Son altı aylık bir takım veriler aldık. Bu verilerle karşımıza çıkan sonuç da ortalama aylık 

tüketimin sekiz ton olduğu bu sekiz tona yapılan bir tonun da reelde tam yüzde on iki buçuk 

gibi bir rakama tekamül ettiği, bunun da zamlarla birlikte bu süreçte yapılan bir indirim gibi 

düşünüldüğünde anlamlı bir oran olduğunu düşünüyorum. Tekrar tüm meclise bu karar için 

teşekkür ediyorum.  

(Alkış) 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Ben de teşekkür ediyorum. Zor 

dönemlerden geçiyoruz ekonomik olarak.  Ama bu dönemde Lüleburgaz halkının yanında 

bütçemiz el verdiği sürece sizler de destek verdiğiniz sürece olmaya çalışacağız. Sağolun. Ben 

de teşekkür ediyorum. Tunay bey, buyurun efendim. 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Başkanımla geçen gün konuştuğumuz bir 

konuyu burada da meclis üyesi arkadaşlarımın dikkatine sunmak istiyorum. Olaya ilgi duyan 

olursa onlar da düşünce ve fikir üretsin istiyorum. Belediyemizin dört yüz, dört yüz elli dönüm 

bir yeri var, arazisi var. Buğday ve gündöndü Ayçiçek ekliyor. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tarlası var evet. 

 

İyi bir amaca hizmet veriyor. Buna kimsenin itirazı olamaz. Sosyal bir şeye hizmet 

ediyor. ancak böyle bir arazinin sadece buğday ve gündöndü için değil de katma değeri yüksek 

ürünler için laboratuvar tarım alanı haline getirilmesi konusunda bir düşüncem var. Bunu 

arkadaşlarımla paylaşmak istiyorum. Bu konuda katkı sağlayacak olan. Buna ilgi gösterecek 

arkadaşlar olabilir. Bu anlamda başlangıç için bir tarım lisesi oluşturulabilir. İş garantili tarım 

lisesi. Yani o arazinin bir tarımsal laboratuvar yapılması fikrini meclis üyesi arkadaşlarımın 

dikkatine sunmak istiyorum. İlgi gösteren arkadaşlar yeni yeni fikirler üretebilirler bu konuda. 



Bu girişimlerin de devam etmesini istiyorum. Yakın bir gelecekte zaten gündeme gelecektir. O 

zaman da isterim yani meclis üyesi arkadaşlardan yeni yeni öneriler. Şunu şunu şöyle yapalım 

şeklinde öneriler duymak isterim. İkinci bir konu şimdi kızım olunca sinir oluyorum. Ben 

dillendirmek istemiyorum ama bu su kentsel ve tarımsal su kullanımı üzerine doktora yapıyor. 

Bu konuda bir sunum yapmak ister. Belediyemizde. Yani kentsel ve  tarımsal su kullanımı 

teknikleri açısında uluslar arası kabul görmüş, geliştirilmiş  su teknikleri açısından 

biriktirilmesi, kullanımı anlamında onu daha sonra… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Özür dilerim. Meclise mi belediyeye mi? 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Belediyeye, belediyeye. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tamam. Onu belediyede konuşuruz. 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Tamam orada konuşacağız. Bu sunumu neden 

bilgilendiriyorum şu anda, ilgi gösteren belediye meclis üyesi arkadaşlarımın da konuya katkı 

sunmak adına ilgi gösterilmesine sevinirim. Yani bu su kullanımı olayı artık dünyada, dünya 

gündeminin birinci maddesine yerleşip oturdu. Bu tam sıkıntılı. Mesela son sellerde akıp giden 

suları gördükçe insanın içi eziliyor. Yani bu sorunun da kafasında şekillenmesi lazım. Yani bu 

suyu biz biriktirip kullanamayız mı acaba? Bunun cevapları var. Bir doktora tezi hazırlamış. 

Yakın gelecekte sizinle paylaşacağım. Sunumla ilgili bir tarih belirleyeceğiz. İlgi gösteren 

arkadaşların sadece dinlemek adına değil de katkı sunmak adına bulunmalarını isterim, teşekkür 

ederim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben teşekkür ederim. Öncelikle, buyurun 

Ertan Bey(söz almak istedi). Ben ilave yapmak istediğim birkaç şey olacak bu konuya. Evet su 

gerçekten çok önemli. Küresel iklim değişikliği ile beraber suyu çok iyi kullanmalı, toprağımıza 

çok iyi bakmalıyız. Su tasarrufu gerçekten çok önemli. Ben o mesajı da iletmek isterim. Biz su 

da insani kullanım açısından indirim yaparken, lütfen suyu da gereksiz harcamamaya çalışalım. 

Bu konuda çok dikkatli olalım. Tarımsal üretimde çok önemli. Üretmek orundayız. Bu dar 

boğazdan çıkmanın en önemli yolu üretmek ve katma değeri yüksek ürünler üretmek. Bu 

tarımda da bu şekilde. İlk aşamada ihtiyaç sahiplerine un ve Ayçiçek vermek amacıyla; 

belediyemize ait tarla vasıflı alanları değerlendirmeye çalıştık. Bu arada sağolsun Park ve 

Bahçeler Müdürlüğüm tarımsal kalkınma fuarlarına gittik. Oralarda çalışmalar yaptık hep 

beraber. Gözlemlerimiz oldu. Başka belediyeler ile görüşmelerimiz oldu belli bir alanda lavanta 

yetiştirmeye çalışıyoruz. Kent süs bitkisi olarak. İki buçuk dönümlük bir alanımız var ki orada 

da yavaş yavaş ata tohumları, diğer belediyelerle kurduğumuz ilişkilerle elde ettiğimiz, sahip 

olduğumuz ata tohumlarını üretip; kent ekonomisine katkı sunmak istiyoruz. Tarımsal kalkınma 

ile ilgili yapılacak diğer çalışmalara da lise boyutu nasıl olur onu bilemiyorum ama iyice 

araştırırız. Sonuna kadar varız. Kent ekonomisine ve istihdama katkı sunacak her şeyde varız. 

Teşekkür ederim gerçekten bu öneriniz için. Evet Ertan Bey. Buyurun.  

 

MECLİS ÜYESİ ERTAN BAYER: Herkese iyi akşamlar. Bu akşam kabul ettiğimiz 

maddeler arasında minibüs ücretleri vardı. Orada öğrenci ve  sivil bir yirmi beş farka çıkmış. 

Daha önceden bir liraydı. Bu arada baremi önümüzdeki yıllarda biraz daha açtığımız zaman bu 

servis saatleri de minibüs saatleri de bazı minibüsçü arkadaşlar sürekli öğrencileri alacak, 

bazıları sürekli sivilleri alacak.  Sürekli öğrencileri alan  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bu gündem ile ilgili madde idi. Gündem 

dışı konuluyoruz. eğer gündem ile ilgili konuşmak istiyorsanız o zaman söz alacaktınız.   



 

MECLİS ÜYESİ ERTAN BAYER: Gündemi o şeyde kaçırdım. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Kaçırdınız mı? Pardon. Tamam. 

 

MECLİS ÜYESİ ERTAN BAYER: Gündem sonunda bununla ilgili bir önerimi sunmak 

istiyorum. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Buyurun dinliyorum ama oyladık artık.  

 

MECLİS ÜYESİ ERTAN BAYER: Oyladık ben şimdi geriye dönük olarak 

söylemiyorum. Bundan sonrası için öneri sunuyorum. Bu farkları önümüzdeki günlerde, 

yıllarda tabi bu tekrar gelecektir gündeme. Burada aradaki baremi aşmaz isek daha iyi olur. 

Bazı minbüsçü arkadaşlar sürekli öğrencileri almak zorunda kalabilir. Bazıları sürekli sivilleri 

almak zorunda kalır. Onlar arasında bir mağduriyet de olabilir. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben anlayamadım. Neyse sonra oturur 

konuşuruz. Tamam. 

 

MECLİS ÜYESİ ERTAN BAYER: Haberlerde izlediğimiz zaman işte İstanbul’ da bazı 

servis şöforlerinin öğrencileri almayarak es geçtiğini görüyoruz. Yani bir mağduriyete 

uğrayacaklar diye. Bu nedenle bu farkı açmamak önümüzdeki toplantıda. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Peki teşekkür ediyoruz. 

 

MECLİS ÜYESİ ERTAN BAYER: Daha bitmedi, sayın başkanım. Devam ediyorum 

izin verirseniz. Hepinizin bildiği gibi 10 Ocak Pazartesi Çalışan Gazeteciler Günü. Ben de yirmi 

yıllık gazeteciyim Lüleburgaz’ da. Burada da yerel gazetelerde çalışan iki tane arkadaşımız var. 

Ben buradan bu arkadaşlarımız ile birlikte tüm gazeteci arkdaşlarımızın 10 Ocak Çalışan 

Gazeteciler Gününü kutluyorum. Teşekkür ediyorum. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben de çok teşekkür ediyorum. Tamam 

bitti dimi? 

 

MECLİS ÜYESİ ERTAN BAYER: Bitti başkanım. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Çok teşekkür ederim. Ben de 10 Ocak 

Çalışan Gazeteciler Gününde doğru, tarafsız haber yapan ve halkın gerçek bilgi alma hakkını 

savunup, bunu halka sunan bütün gazetecilerimizin yerelde ve genelde gazetecileri gününü 

kutluyorum. Başka söz almak isteyen var mı? 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Bir tek cümle… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Çok uzatmayalım artık. Son gündem dışı 

son söz dedik. 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Şöyle bir şey okuduğum onca sosyolist 

literatürün için de Lenin’ in incecik bir kitabındaki üç tane cümle beni onlarca yıl boyunca 

kafamda çakılı kalmıştır. Sol Komünizm Çocukluk Hastalığı isimli bir kitapta bir cümle. Bu 

hastalık ne son hastalığı şu. Sorunları nce büyütüp, o kadar da şey değiş çok da şeydir solcuların 



edebiyatı etkilidir. Önce büyütüyoruz, büyütüyoruz. Sonra da şuna karar veriyoruz. Çözülmez. 

Anlatabildim mi yani. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet. 

 

MECLİS ÜYESİ TUNAY KANTÜRER: Sorunları güncel sorunları büyütmeden. 

Çözülebilecek sorunların üzerine kafa yorarak halletmek varken; sorunların dallandırıp 

budaklandırarak zorlaştırararak çözülmez bir sorun  sonucuna varmak çok tehlikeli bir sonuçtur. 

Teşekkür ederim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben teşekkür ederim. Başka söz almak 

isteyen var mı? Bir sonraki toplantı 1 Şubat 2022 Salı gününe geliyor arkadaşlar. Salı Saat: 

18:00 uygun mudur? Peki. Oturumu kapatmayı oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

Oturumu kapatıyorum. 06.01.2022 

 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI            KATİP                      KATİP 

  Murat GERENLİ   Fikri ŞENTÜRK                        Halime Gülcan AYIŞIĞI 
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